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Statistika	respondentů

3834 2288 0 1544 59,7	%59,7	%
Počet
návštěv

Počet
dokončených

Počet
nedokončených

Pouze
zobrazení

Ce lková	úspě šnos tCe lková	úspě šnos t
vyplnění	dotazníkuvyplnění	dotazníku

Historie	návštěv	(30.	09.	2020	–	25.	10.	2020)

22.09. 24.09. 26.09. 28.09. 30.09. 02.10. 04.10. 06.10. 08.10. 10.10. 12.10. 14.10. 16.10. 18.10. 20.10. 22.10. 24.10. 26.10.0

200

400

600

Počet	návštěv	(3834) Počet	dokončených	(2288)

Celkem	návštěv Zdroje	návštěv Čas	vyplňování	dotazníku

40,3	%

59,7	%

100	%

12,4	%

36,7	%
30,3	%

16,7	%
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Pouze	zobrazeno	(40,3	%)
Nedokončeno	(0	%)
Dokončeno	(59,7	%)

Přímý	odkaz	(100	%) <1	min.	(0,4	%)
1-2	min.	(12,4	%)
2-5	min.	(36,7	%)
5-10	min.	(30,3	%)
10-30	min.	(16,7	%)
30-60	min.	(1,8	%)
>60	min.	(1,7	%)
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Filtry	podle

Responzí
Otázka	č.	19.	„17.	Jaký	je	váš	věk?	“
Pouze	odpovědi:

40	až	59	let

Vyřazených	odpovědí 2
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Výsledky

1.	Ve	které	lokalitě	městské	části	bydlíte?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	Barrandov 180 19,4	%

	Hlubočepy 63 6,8	%

	Jinonice 55 5,9	%

	Košíře 230 24,8	%

	Malá	Strana 8 0,9	%

	Motol 92 9,9	%

	Radlice 23 2,5	%

	Smíchov 277 29,8	%

180	(19,4%)

63	(6,8%)

55	(5,9%)

230	(24,8%)

8	(0,9%)

92	(9,9%)

23	(2,5%)

277	(29,8%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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2.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	se	současným	stavem	Prahy	5	v	následujících
oblastech?
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

dostupnost	a	kvalita	mateřských	škol 175	(18,9	%) 381	(41,1	%) 103	(11,1	%) 54	(5,8	%) 215	(23,2	%)

dostupnost	a	kvalita	základních	škol 148	(15,9	%) 358	(38,6	%) 173	(18,6	%) 77	(8,3	%) 172	(18,5	%)

nabídka	sportovních	aktivit 94	(10,1	%) 394	(42,5	%) 256	(27,6	%) 107	(11,5	%) 77	(8,3	%)

nabídka	kulturních	a	společenských	aktivit 73	(7,9	%) 346	(37,3	%) 303	(32,7	%) 113	(12,2	%) 93	(10,0	%)

dostupnost	a	kvalita	sociálních	služeb 34	(3,7	%) 212	(22,8	%) 157	(16,9	%) 58	(6,3	%) 467	(50,3	%)

dostupnost	odpočinkových	a	volnočasových	ploch 110	(11,9	%) 347	(37,4	%) 275	(29,6	%) 167	(18,0	%) 29	(3,1	%)

úroveň	bezpečnosti 80	(8,6	%) 457	(49,2	%) 249	(26,8	%) 103	(11,1	%) 39	(4,2	%)

dostupnost	městské	hromadné	dopravy 387	(41,7	%) 381	(41,1	%) 97	(10,5	%) 46	(5,0	%) 17	(1,8	%)

dostatek	parkovacích	míst 46	(5,0	%) 169	(18,2	%) 255	(27,5	%) 404	(43,5	%) 54	(5,8	%)

stav	komunikací	(chodníky,	schodiště,	...) 25	(2,7	%) 177	(19,1	%) 214	(23,1	%) 172	(18,5	%) 20	(2,2	%)

215	(23,2%)

172	(18,5%)

77	(8,3%)

93	(10,0%)

467	(50,3%)

4,2%

5,8%

5,8%

77	(8,3%)

107	(11,5%)

113	(12,2%)

6,3%

167	(18,0%)

103	(11,1%)

5,0%

404	(43,5%)

172	(18,5%)

103	(11,1%)

173	(18,6%)

256	(27,6%)

303	(32,7%)

157	(16,9%)

275	(29,6%)

249	(26,8%)

97	(10,5%)

255	(27,5%)

214	(23,1%)

381	(41,1%)

358	(38,6%)

394	(42,5%)

346	(37,3%)

212	(22,8%)

347	(37,4%)

457	(49,2%)

381	(41,1%)

169	(18,2%)

177	(19,1%)

175	(18,9%)

148	(15,9%)

94	(10,1%)

7,9%

110	(11,9%)

80	(8,6%)

387	(41,7%)

5,0%

0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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3.	Uveďte,	zda	je	pro	vás	kvalita	vybavenosti	Prahy	5	vyhovující	v	následujících
oblastech:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

mateřské	školky 174	(18,8	%) 361	(38,9	%) 105	(11,3	%) 37	(4,0	%) 251	(27,0	%)

základní	školy 126	(13,6	%) 366	(39,4	%) 162	(17,5	%) 62	(6,7	%) 212	(22,8	%)

sociální	služby 26	(2,8	%) 204	(22,0	%) 157	(16,9	%) 38	(4,1	%) 503	(54,2	%)

veřejné	prostranství 65	(7,0	%) 330	(35,6	%) 353	(38,0	%) 135	(14,5	%) 45	(4,8	%)

infrastruktura	pro	cyklisty 52	(5,6	%) 174	(18,8	%) 313	(33,7	%) 240	(25,9	%) 149	(16,1	%)

dětská	hřiště 108	(11,6	%) 420	(45,3	%) 197	(21,2	%) 109	(11,7	%) 94	(10,1	%)

sportoviště 57	(6,1	%) 325	(35,0	%) 308	(33,2	%) 158	(17,0	%) 80	(8,6	%)

251	(27,0%)

212	(22,8%)

503	(54,2%)

4,8%

149	(16,1%)

94	(10,1%)

80	(8,6%)

6,7%

4,1%

135	(14,5%)

240	(25,9%)

109	(11,7%)

158	(17,0%)

105	(11,3%)

162	(17,5%)

157	(16,9%)

353	(38,0%)

313	(33,7%)

197	(21,2%)

308	(33,2%)

361	(38,9%)

366	(39,4%)

204	(22,0%)

330	(35,6%)

174	(18,8%)

420	(45,3%)

325	(35,0%)

174	(18,8%)

126	(13,6%)

7,0%

5,6%

108	(11,6%)

6,1%
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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4.	Pokud	se	vás	týká	(či	týkal)	výběr	mateřské	školy	zřizované	MČ	Praha	5,	uveďte,
zda	jsou	pro	vás	při	rozhodování	důležitá	následující	kritéria:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	777x,	nezodpovězeno	151x

OdpověďOdpověď
	r ozhodně	r ozhodně

anoano
	sp íše	sp íše
anoano

	sp íše	sp íše
nene

	r ozhodně	r ozhodně
nene

	nev ím	nev ím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště 451	(58,0	%) 183	(23,6	%) 28	(3,6	%) 7	(0,9	%)
108

(13,9	%)

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání 106	(13,6	%) 146	(18,8	%) 275	(35,4	%) 109	(14,0	%)
119

(15,3	%)

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu 342	(44,0	%) 251	(32,3	%) 51	(6,6	%) 7	(0,9	%)
107

(13,8	%)

dobré	reference	o	úrovni	školky	(atmosféra,	pedagogický
sbor	…)

477	(61,4	%) 159	(20,5	%) 18	(2,3	%) 1	(0,1	%)
103

(13,3	%)

věkové	složení	dětí	ve	třídách 156	(20,1	%) 237	(30,5	%) 207	(26,6	%) 27	(3,5	%)
129

(16,6	%)

vybavenost	a	zázemí	školky 326	(42,0	%) 283	(36,4	%) 36	(4,6	%) 6	(0,8	%)
102

(13,1	%)

108	(13,9%)

119	(15,3%)

107	(13,8%)

103	(13,3%)

129	(16,6%)

102	(13,1%)

109	(14,0%)275	(35,4%)

6,6%

207	(26,6%)

4,6%

183	(23,6%)

146	(18,8%)

251	(32,3%)

159	(20,5%)

237	(30,5%)

283	(36,4%)

451	(58,0%)

106	(13,6%)

342	(44,0%)

477	(61,4%)

156	(20,1%)

326	(42,0%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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5a.	Navštěvují	vaše	děti	základní	školu	v	Praze	5?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	ANO,	veřejnou	ZŠ 448 48,3	%

	ANO,	soukromou	ZŠ 13 1,4	%

	NE	(moje	děti	navštěvují	školu	mimo	území	MČ	Praha	5) 106 11,4	%

	Otázka	se	mě	netýká	(nemám	děti	ve	školním	věku) 361 38,9	%

448	(48,3%)

13	(1,4%)

106	(11,4%)

361	(38,9%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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5b.	Pokud	vaše	děti	nenavštěvují	základní	školu	zřízenou	MČ	Praha	5,	prosíme,
uveďte	důvody,	které	vás	vedly	k	výběru	soukromé	školy	nebo	školy	mimo	MČ
Praha	5:
Výběr	z	možností,	více	možných,	zodpovězeno	119x,	nezodpovězeno	809x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	zaměření	školy 35 29,4	%

	prestiž	školy 34 28,6	%

	rodinné	důvody 9 7,6	%

	dopravní	výhodnost 6 5,0	%

	životní	prostředí 6 5,0	%

	nabídka	volnočasových	aktivit 4 3,4	%

	jiné,	prosím,	uveďte 56 47,1	%

35	(29,4%)

34	(28,6%)

9	(7,6%)

6	(5,0%)

6	(5,0%)

4	(3,4%)

56	(47,1%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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špatné	reference,	špatná	zkušenost	z	mateřské	školy	s	personálem.	Původně	kvalitní	mladé	učitelky	nahradily	"hlídačky"	co	pouští	dětem	filmy
zš	na	p5	nebyla	vůbec	schopna	práce	s	dítětem	s	poruchami	učení	(dys-)
Děti	navštěvují	víceletá	gymnázia
pracuji	P5,	bydlím	P10,	škola	P10
(2x)	navštěvují	SŠ
špatná	úroveň	ZŠ	na	Praze	5	konkrétně	Podbělohorská	a	vedení	a	částečně	neprogresivní	učitelský	sbor
kvalitni	skoly	jsou	obsazene,spadaova	skola	nevyhovuje	prestizi/referencemi/programem...
nevhodný	RVP	a	PŠD	(to	Praha	5	neovlivní	:))
navštěvují	církevní	školu
Kvalita	školy	+	systém	výuky	odpovídající	výuce	v	80.	letech	minulého	století
nevím
zoufalá	kvalita	a	přístup
přístup	k	žákům	jako	k	podřízeným,	zastaralý	způsob	výuky,	známkování
přístup	školy	k	dětem
(24x)	neuvedeno
Nedostatek	místa	na	Praze	5	u	silných	ročníků	(2008	narozené)
Ze	ZŠ	Chaplinova	jsme	utekli!
Ivs
LFP	-	jazyky
neuedeno
NEUVEDENO
bez	uvedení	důvodu
neuvedeno	nic
kvalita	a	vzdálenost!
Na	Praze	5	jsme	se	nedostali	do	své	spádové	základní	školy!!!
děti	navštěvovaly	ZŠ	Weberova,	ale	dali	jsme	jinam.	Bývalá	paní	ředitelka	vedla	školu	jak	před	30	lety.	Ve	škole	panovala	šikana	a	nikdo	ji
neřešil.
ZŠ	Praha	5,	pouze	do	5.	tř.	Nutný	přestup!	Ačkoliv	jsme	řádně	zaslali	žádost	o	přijetí	do	6.	ročníku	ZŠ	Weberova,	která	je	spádová!	Dodnes
nemáme	odp.
týkalo	se	nás	před	10	lety,	kdy	jsme	odešli	ze	ZŠ	Weberova	-	nízká	kvalita	a	nekompetentní	vedení.
kvalita	školy,	má	špatné	reference	zš
děti	chodí	na	ZŠ	Londýnská,	velmi	dobrá	škola,	přátelská	atmosféra,	slovní	hodnocení	apod.
nehledali	jsme	žádnou	elitní	školu,	ale	reputace	ZŠ	Kořenského	je	prostě	velmi	špatná
Dcera	chodí	do	MŠ,	budeme	se	snažit	ji	dostat	do	školy	mimo	MČ	P5
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6.	Uveďte,	zda	pro	vás	jsou/byla,	při	rozhodování	o	výběru	základní	školy,	důležitá
následující	kritéria:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	567x,	nezodpovězeno	361x

OdpověďOdpověď
	r ozhodně	r ozhodně
ANOANO

	sp íše	sp íše
ANOANO

	sp íše	sp íše
NENE

	rozhodně	r ozhodně
NENE nevímnevím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště 332	(58,6	%) 154	(27,2	%) 51	(9,0	%) 8	(1,4	%) 22	(3,9	%)

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání 72	(12,7	%) 87	(15,3	%) 228	(40,2	%) 151	(26,6	%) 29	(5,1	%)

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu 316	(55,7	%) 189	(33,3	%) 34	(6,0	%) 5	(0,9	%) 23	(4,1	%)

dobré	reference	o	úrovni	školy	(atmosféra,	pedagogický
sbor	…)

372	(65,6	%) 149	(26,3	%) 20	(3,5	%) 3	(0,5	%) 23	(4,1	%)

vybavenost	a	zázemí	školy 254	(44,8	%) 242	(42,7	%) 38	(6,7	%) 9	(1,6	%) 24	(4,2	%)

5,1%

4,1%

4,1%

4,2%

151	(26,6%)

51	(9,0%)

228	(40,2%)

6,0%

6,7%

154	(27,2%)

87	(15,3%)

189	(33,3%)

149	(26,3%)

242	(42,7%)

332	(58,6%)

72	(12,7%)

316	(55,7%)

372	(65,6%)

254	(44,8%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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7.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	úrovní	životního	prostředí	Prahy	5	z	pohledu
následujících	kritérií:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď
	r ozhodně	r ozhodně
ANOANO

	sp íše	sp íše
ANOANO

	sp íše	sp íše
NENE

	rozhodně	r ozhodně
NENE

	nev ím	nev ím

kvalita	ovzduší 81	(8,7	%) 436	(47,0	%) 272	(29,3	%) 110	(11,9	%) 29	(3,1	%)

intenzita	hluku 47	(5,1	%) 324	(34,9	%) 353	(38,0	%) 187	(20,2	%) 17	(1,8	%)

údržba	zeleně 60	(6,5	%) 419	(45,2	%) 285	(30,7	%) 146	(15,7	%) 18	(1,9	%)

čistota	veřejného	prostranství	(ulice,	parky,	fasády
apod.)

37	(4,0	%) 314	(33,8	%) 345	(37,2	%) 221	(23,8	%) 11	(1,2	%)

úklid	veřejného	prostoru 39	(4,2	%) 323	(34,8	%) 366	(39,4	%) 181	(19,5	%) 19	(2,0	%)

dostupnost	nádob	na	tříděný	odpad 136	(14,7	%) 472	(50,9	%) 187	(20,2	%) 122	(13,1	%) 11	(1,2	%)

110	(11,9%)

187	(20,2%)

146	(15,7%)

221	(23,8%)

181	(19,5%)

122	(13,1%)

272	(29,3%)

353	(38,0%)

285	(30,7%)

345	(37,2%)

366	(39,4%)

187	(20,2%)

436	(47,0%)

324	(34,9%)

419	(45,2%)

314	(33,8%)

323	(34,8%)

472	(50,9%)

81	(8,7%)

5,1%

6,5%

4,2%

136	(14,7%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%



Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5

1515

8.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	fungováním	radnice	z	pohledu	následujících
kritérií:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

rozsah	úředních	hodin 87	(9,4	%) 509	(54,8	%) 82	(8,8	%) 17	(1,8	%) 233	(25,1	%)

informovanost	o	chodu	úřadu 56	(6,0	%) 414	(44,6	%) 156	(16,8	%) 58	(6,3	%) 244	(26,3	%)

profesionalita	a	vstřícnost	úředníků 81	(8,7	%) 421	(45,4	%) 118	(12,7	%) 38	(4,1	%) 270	(29,1	%)

informační	a	navigační	systém	v	budovách	radnice 62	(6,7	%) 428	(46,1	%) 77	(8,3	%) 13	(1,4	%) 348	(37,5	%)

kvalita	webových	stránek 52	(5,6	%) 393	(42,3	%) 205	(22,1	%) 58	(6,3	%) 220	(23,7	%)

kvalita	časopisu	Pětka 100	(10,8	%) 502	(54,1	%) 127	(13,7	%) 50	(5,4	%) 149	(16,1	%)

kvalita	sociálních	sítí 46	(5,0	%) 236	(25,4	%) 119	(12,8	%) 36	(3,9	%) 491	(52,9	%)

233	(25,1%)

244	(26,3%)

270	(29,1%)

348	(37,5%)

220	(23,7%)

149	(16,1%)

491	(52,9%)

6,3%

4,1%

6,3%

5,4%

82	(8,8%)

156	(16,8%)

118	(12,7%)

77	(8,3%)

205	(22,1%)

127	(13,7%)

119	(12,8%)

509	(54,8%)

414	(44,6%)

421	(45,4%)

428	(46,1%)

393	(42,3%)

502	(54,1%)

236	(25,4%)

87	(9,4%)

6,0%

81	(8,7%)

6,7%

5,6%

100	(10,8%)

5,0%
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9.	Uveďte,	zda	při	získávání	aktuálních	informací	z	radnice	využíváte	následující
komunikační	kanály:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

časopis	Pětka 246	(26,5	%) 411	(44,3	%) 167	(18,0	%) 63	(6,8	%) 41	(4,4	%)

webové	stránky	(www.praha5.cz) 236	(25,4	%) 420	(45,3	%) 177	(19,1	%) 43	(4,6	%) 52	(5,6	%)

Facebook	Prahy	5 66	(7,1	%) 127	(13,7	%) 256	(27,6	%) 394	(42,5	%) 85	(9,2	%)

YouTube	Prahy	5 9	(1,0	%) 11	(1,2	%) 265	(28,6	%) 534	(57,5	%) 109	(11,7	%)

aplikace	"Praha	5	v	mobilu" 19	(2,0	%) 49	(5,3	%) 224	(24,1	%) 520	(56,0	%) 116	(12,5	%)

Instagram	Prahy	5 8	(0,9	%) 24	(2,6	%) 197	(21,2	%) 583	(62,8	%) 116	(12,5	%)

Twitter	Prahy	5 7	(0,8	%) 28	(3,0	%) 195	(21,0	%) 584	(62,9	%) 114	(12,3	%)

radniční	výlepové	plochy	(vývěskové	tabule) 20	(2,2	%) 141	(15,2	%) 318	(34,3	%) 348	(37,5	%) 101	(10,9	%)

4,4%

5,6%

85	(9,2%)

109	(11,7%)

116	(12,5%)

116	(12,5%)

114	(12,3%)

101	(10,9%)

6,8%

4,6%

394	(42,5%)

534	(57,5%)

520	(56,0%)

583	(62,8%)

584	(62,9%)

348	(37,5%)

167	(18,0%)

177	(19,1%)

256	(27,6%)

265	(28,6%)

224	(24,1%)

197	(21,2%)

195	(21,0%)

318	(34,3%)

411	(44,3%)

420	(45,3%)

127	(13,7%)

5,3%

141	(15,2%)

246	(26,5%)

236	(25,4%)

7,1%
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10.	Jak	jste	spokojen/a	s	městskou	částí	Praha	5	jako	s	místem	pro	život?
Hvězdičkové	hodnocení,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Počet	hvězdiček	6,9/10

OdpověďOdpověď Responz íRe sponz í PodílPodíl

	10/10 	 64 6,9	%

	9/10 	 135 14,5	%

	8/10 	 238 25,6	%

	7/10 	 174 18,8	%

	6/10 	 102 11,0	%

	5/10 	 94 10,1	%

	4/10 	 50 5,4	%

	3/10 	 40 4,3	%

	2/10 	 20 2,2	%

	1/10 	 11 1,2	%

64	(6,9%)

135	(14,5%)

238	(25,6%)

174	(18,8%)

102	(11,0%)

94	(10,1%)

50	(5,4%)

40	(4,3%)

20	(2,2%)

11	(1,2%)
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11.	Označte,	jak	proměny	Prahy	5	v	posledních	deseti	letech	ovlivnily	kvalitu
vašeho	života.
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	určitě	vzrostla 83 8,9	%

	spíše	vzrostla 344 37,1	%

	se	nezměnila 274 29,5	%

	spíše	poklesla 168 18,1	%

	určitě	poklesla 59 6,4	%

83	(8,9%)

344	(37,1%)

274	(29,5%)

168	(18,1%)

59	(6,4%)
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12.	Označte,	které	oblasti	považujete	pro	rozvoj	Prahy	5	za	nejdůležitější.	Vyberte
maximálně	tři	oblasti.
Výběr	z	možností,	více	možných,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	bydlení 283 30,5	%

	školství	(mateřské	školy	a	základní	školy) 337 36,3	%

	prostor	pro	volnočasové	aktivity	(parky,	hřiště...) 494 53,2	%

	kultura 155 16,7	%

	sport 176 19,0	%

	cestovní	ruch 17 1,8	%

	životní	prostředí 540 58,2	%

	sociální	služby 115 12,4	%

	bezpečnost 458 49,4	%

	dopravní	infrastruktura	(parkování	a	infrastruktura	pro	cyklistiku) 491 52,9	%

	nákupní	služby	(obchodní	centra,	prodejny...) 146 15,7	%

283	(30,5%)

337	(36,3%)

494	(53,2%)

155	(16,7%)

176	(19,0%)

17	(1,8%)

540	(58,2%)

115	(12,4%)

458	(49,4%)

491	(52,9%)

146	(15,7%)
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13.	Můj	vztah	k	Praze	5	je:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	mám	zde	trvalé	bydliště	(rezident) 786 84,7	%

	dlouhodobě	zde	žiji 142 15,3	%

786	(84,7%)

142	(15,3%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

14.	V	Praze	5	žiji:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	méně	jak	5	let 54 5,8	%

	více	jak	5	let 86 9,3	%

	více	jak	10	let 295 31,8	%

	více	jak	20	let 493 53,1	%

54	(5,8%)

86	(9,3%)

295	(31,8%)

493	(53,1%)
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15.	Uveďte,	zda	pro	svoje	bydlení	v	Praze	5	využíváte	developerské	projekty
realizované	po	roce	2010:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	Ano 106 11,4	%

	Ne 822 88,6	%

106	(11,4%)

822	(88,6%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

16.	Jaké	je	vaše	nejvyšší	dosažené	vzdělání?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	bez	vzdělání 0 0	%

	základní 2 0,2	%

	střední	odborné	bez	maturity 43 4,6	%

	střední	s	maturitou 261 28,1	%

	vyšší	odborné 62 6,7	%

	vysokoškolské 548 59,1	%

	nepřeji	si	uvádět 12 1,3	%

0%

2	(0,2%)

43	(4,6%)

261	(28,1%)

62	(6,7%)

548	(59,1%)

12	(1,3%)
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17.	Jaký	je	váš	věk?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	méně	než	18	let 0 0	%

	19	až	29	let 0 0	%

	30	až	39	let 0 0	%

	40	až	59	let 928 100	%

	60	a	více 0 0	%

	nepřeji	si	uvádět 0 0	%

0%

0%

0%

928	(100%)

0%

0%
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

18.	Jsem:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	928x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	muž 330 35,6	%

	žena 559 60,2	%

	nepřeji	si	uvádět 39 4,2	%

330	(35,6%)

559	(60,2%)

39	(4,2%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

Prostor	pro	další	komentáře:
Textová	odpověď,	zodpovězeno	332x,	nezodpovězeno	596x

chtěl	bych	město	více	pro	lidi	a	méně	pro	auta;	místní	ulice	zklidnit!
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Na	kopci	Šmukýřka	se	začalo	masivně	stavět	v	90.	letech	a	neustále	se	pokračuje.	Bez	jakéhokoliv	ohledu	na	místní.	a	životní	prostředí.	Prašnost	
za	tu	dobu	vzrostla	neskutečně.	Hluk	a	opotřebení	silnic	stavebními	auty	taktéž.	Mizí	louky,	plavecký	bazén,	zahrádky,	parkoviště,	přibývá	lidí,	
ale	ne	spojů	autobusu,	přibývá	aut,	ale	cesta	k	nám	je	jen	jedna,	ubývá	zeleně,	teď	nám	zastavíte	i	zahrady.	Obecně	zde	panuje	názor,	že	
radnice	na	nás	normálně	sere.	Asi	,	že	tu	žádný	zastupitel	nebydlel...	Zato	developeři	zde	mají	zjevně	volnou	ruku.	Oprava	ostu	u	konečné	-	3	
roky.	Oprava	školy	Beníšková	-	4	roky.	Cokoliv	pro	lidi	(hřiště,	park,	nebo	aspon	nezastavet	vsechnu	zelen)	-	0.

Praha	5	zcela	zanedbává	rozvoj	infrastruktury	v	Košířích	na	úkor	developerských		projektů,	které	parazitují	na	infrastruktuře	vytvořené	před	
rokem	1989.	Nedokáže	developerům	stanovit	takové	podmínky	aby	tyto	dvě	věci	šly	ruku	v	ruce.

Vadí	mi	stavba	všech	developerských	projektů	v	Košířích,	aniž	Praha	5	cokoliv	udělala	pro	školy	a	školky.	Školy	i	školky	jsou	přeplněné	již	nyní	a	
to	jsou	projekty	teprve	ve	výstavbě.	Losování	o	místa	ve		škole	v	Beníškové	je	smutná	realita.		Místa	na	hraní	a		sportování	pro	děti	neexistují.	
Parkování	je	výsměch.	Nemám	pocit,	že	Praha	5	cokoliv	udělala	pro	občany	této	městské	části,	jen	všechnu	zeleň	nechala	zastavit.	Nedochází	k	
žádné	revitalizaci	zeleně,	prostoru,	kde	by	mohli	děti	trávit	volný	čas.	Neberu	argument,	že	za	situaci	mohou	předchozí	vedení.	Situace	je	tristní	
už	několik	let	a	nikdo	ji	neřešil	!!.	Pobočka	knihovny	Na	cibulkách	funguje	už	jen	1	den.	Modré	zóny	se	účelově	rozšířili	i	do	dalších	ulic,	jen	s	
ohledem	na	to	vybrat	od	rezidentů	peníze.	To	mě	přimělo	používat	auto	pro	přesuny	po	Praze	5	víc	oproti	dříve	MHD.	Nepamatuji	se,	kdy	jsem	
viděla	strážníky	městské	policie	na	Plzeňské	ulici.	Linka	123	jezdí	jen	s	ohledem	na	neustálé	petice	občanů.	Vše	se	mění	k	horšímu

Bydlíme	na	Šmukyrce,	je	zde	absolutní		absence	vyžití	pro	děti	školního	věku,	sportovní		hřiště,	skate	park.	Pouze	další	developerské	projekty,	
které	plní	místní	školy	a	skolky	bez	toho,	aby	cokoliv	pro	místní	občany	vybudovali

Za	zavádění	modrých	zón	by	se	mělo	střílet.

Nedostatečná	kapacita	školek	a	škol	v	oblasti	Cibulek.	Nekontrolovatelná	a	zbytečně	rozsáhlá	výstavba	developerů	v	oblasti	Cibulek.	Z	klidné	
čtvrti	se	stalo	jedno	velké	staveniště.	Kapacita	komunikací	a	MHD	je	nedostačující.	Více	ploch	k	volnočasovému	využití	-	skoro	všechny	již	byly	
zastaveny.	Např.	další	dětské	hřiště	na	Cibulkách,	stávající	již	nepostačuje.	Pro	větší	děti	např.	skatepark	v	oblasti	Cibulek.	Nedomyšlené	řešení	
parkovacích	zón	v	oblasti	Cibulek	-	ve	staré	zástavbě	nelze	realizovat	zóny	tímto	způsobem,	ani	rezidentům	tak	nebude	umožněno	aby	
parkovali	před	svým	domem.	Mnoho	obyvatel	díky	modrým	zónám	budou	mít	znemožněno	parkovat	ve	svých	vjezdech,	jelikož	při	realizaci	
projektu	opět	někdo	nepřemýšlel.

nestavět	ale	rekultivovat,	realizovat	postupně	projekt	Motolské	údolí

Nejsem	spokojena	s	rozsahem	developerských	projektů	v	oblasti	Cibulky	a	s	tím	spojenou	nedostačující	infrastrukturou.	Nové	projekty	
znamenají	nárůst	dopravy,	stávající	komunikace	už	dopravu	nepobírají,	bojím	se,	že	se	moje	druhé	dítě	nedostane	do	místní	základní	školy.

Lidická	ulice	je	vředem	Smíchova.	Tak	odpudivá	ulice	do	centra	nepatří.

Praha	5	má	rozhodně	velký	potenciál	stát	se	příjemným	místem	na	život

Bezpečnost	v	okolí	Alberta,	Na	Knížecí,		Tesca.	Spousty	feťáků	a	bezdomovců.		Věčné	problémy	v	okolí	baru	Fantomas.	Minimální	možnost		
parkování	pouze	pro	rezidenty..

Bylo	by	skvělé,	kdyby	od	Anděla	zmizeli	feťáci,	ožralové	a	podobné	existence,	které	se	stahují	v	okolí	výstupu	z	metra	u	Anděla.	Kikeat	je	to	jen	
pro	otrlé	kolem	nich

Bydlím	v	prostoru	Cibulek.	Jsem	znepokojena		gigantickou	developerskou	výstavbou	na	kopci	bez	návaznosti	na	dopravní	řešení.	Nesmyslné	
povolení	developerského	komplexu	na	prameništi	potoka	je	zločin.	Stále	ní	vykoupena	usedlost	Cbulka.	Stále	nejsou	vykoupeny	pozemky	v	
Nepomucké	na	výstavbu	školy.		Pouze	se	staví	a	staví.	A	to	i	a	lesním	pozemku,	jak	je	patrno	při	bližším	pohledu	na	přestavbu	areálu	Tellus.

Za	posledních	5	let	se	oblast	kolem	Kavalírky	rapidně	zhoršuje.	Velký	nepořádek	v	ulici.	Chybí	mi	zde	častější	úklid	a	uvítala	bych	i	kontroly	MP.	
Válejí	se	tu	použité	injekční	stříkačky,	psí	výkaly	na	chodníku,	bojová	plemena	psů	bez	náhubku,	opilci	již	v	7hodin	ráno,	zdevastované	baráky	
přímo	na	hlavní	ulici	na	Plzeňské.	Zajímalo	by	mě,	zda	se	provádí	kontrola	k	povolení	pobytu	cizinců	na	našem	území?	Přestávám	se	zde	cítit	
bezpečně	a	ohlížím	se	o	přestěhování	do	jiné	části	Prahy.	I	když	Košíře	jsem	měla	moc	ráda,	vyrůstali	tu	již	moji	rodiče.	Ale	nepořádek	a	
nepřispůsoblivý	občané	tuto	část	ničí.	Paní	starostce	fadím,	odvádí	dobrou	práci.	Snad	se	dostane	i	na	Košíře	a	budou	jako	dřív,	příjemné,	
bezpečné	a	čisté.

Dobry	den,	prosim	o	zprehledneni	webu	a	radnea	spravne	zverejnovani	pozvanek	a	programu	vyboru	a	komisi.	Taktez	zadam,	aby	body	
programu	nebyly	pred	verejnosti	utajovany.	Bela	Vidmarovay

Nestavět	obecní	domy	namísto	zeleně	mezi	ulicemi	Nad	Koulkou	a	Pod	Kesnerkou!
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Co	konkrétně	vylepšit	Praha	5,	Košíře.	Hřiště	U	Šalamounky.	Dále	zrušit	travnaté	chodníky	v	ulici	U	Šalamounky	a	okolí.	Jen	tam	chodí	pejskové	
na	záchod	a	rozšířila	by	se	tak	ulice.	Jezdilo	by	se	lépe.	Děkuji

Chybí	tělocvična	pro	ZŠ	Beníškové,	byty	se	staví,	ale	školy,	školky	ne,	chybí	zázemí	pro	větší	děti.

Nestavět	nové	budovy,	nelikvidovat	přírodu	na	úkor	developerských	projektu

Za	více	jak	20let	nebyla	zřízena	krytá	zastávka	na	zastávce	Průchova.	Jakto,	že	některé	jsou	zakryté	a	jiné	ne,	jak	se	toto	vybírá?	Podle	toho	jaká	
celebrita	tam	bydlí?	Myslím,	že	i	další	zastávky	by	si	zasloužily	krytí	při	nepřízni	počasí.	Čekají	a	nastupují	zde	lidé.

Časopis	Pětka	není	doručována;	nádoby	na	tříděný	odpad	jsou	opakovaně	a	často	přeplněné;	MHD	se	zhoršuje:	linky	149,	137	a	123:	
prodlužování	intervalů,	po	21.	hodině	velmi	dlouhý	interval	a	o	víkendu	dlouhé	intervaly	(v	podstatě	musím	jet	autem	v	této	době);	hustý	
provoz	aut	v	ulicích	Karlštejnská	a	Klikatá

Jako	velký	problém	v	Praze	5	vnímám	bezpečnost	a	úroveň	čistoty	a	množství	zeleně.

V	dotazníku	vůbec	neŕešíte	dopravu	na	P5...	která	je	katastrofální...	Radlická	radiála?

Velice	mi	vadi,	jak	se	na	Praze	5	stále	častěji	musím	nedobrovolně	setkávat	s	bezdomovci,	feťáky	a	skupinkami	nepřizpůsobivých	spoluobčanů

I	am	a	New	Zealender	who	moved	to	malvazinky	to	live	with	his	girlfriend.	I	love	how	you	reconstructed	the	Santoska	park.	It	would	be	nice	to	
have	a	few	more	bike	lanes.	Prague	5	is	a	wonderful	place	to	live,	the	best	in	Prague.	Please	keep	the	views,	they	are	a	real	asset.	Be	careful	
about	giving	permits	to	high	rise	buildings	to	protect	the	views.	Thank	you.

Poprosila	bych	se	věnovat	hustotě	provozu	na	Plzeňské	a	vzhledem	k	velkému	množství	novostaveb	vyřešit	dopravní	situaci	jak	městské	
dopravy	tak

Všechny	změny	týkající	se	modernizace	dětských	hřišt	v	Praze	Motole	se	nesetkávají	s	úspěchem.	Děti	naopak	měly	ráda	"starý	hrad",	na	horním	
hřišti	jim	chybí	houpačky	a	celkově	každá	taková	změna	nikoho	z	nás	netěší.	Stará	hřiště	bývala	lepší	a	využitelnější.

Nejsem	spokojená	hlavně	s	čistotou	v	ulicích	v	Kosirich

V	oblasti	Motola	velmi	chybí	obchod	typu	Albert,	Lidl,	Billa,	Penny...	Jsou	zde	pouze	vietnamské	večerky.	Dále	zde	postrádám	prostor	pro	starší	
děti	10+.

Velká	nespokojenost	v	oblasti	Cibulek	-	obří	developerské	projekty	bez	zázemí	silnic,	posílení	MHD,	nejsou	místa	ve	škole

Devloperké	projekty	v	oblasti	Vidoule	a	Cibulek	zoufale	a	trvale	poškodily	kvalitu	života	v	této	oblasti.	Aktivitou	developerských	firem	byl	
poničen	park	Cibulka.	Kvalita	parkování	v	této	oblasti	je	naprosto	zoufalá.	Boj	o	získání	místa	pro	dítě	ve	školce	i	škole	máme	naštěstí	úpěšně	za	
sebou,	ale	i	tak	to	není	jednoduché.	Naše	lokalita	trpí	zkráceným	jízdním	řádem	autobusu	123.	Mám	malé	děti	(dceři	je	12let)	a	nemohu	si	
dovolit	nechat	ji	jet	večer	domů	samotnou	autobusem.	Z	posledního	kroužku	v	DDM	občas	nestihla	poslední	autobus	123	od	Anděla.	Nechat	
dítě	samotné	čekat	na	Plzeňské	si	normální	rodič	nedovolí.

Nejvíce	jsme	zoufalí	s	množstvím	developerských	projektů,	s	kterými	souvisí	hluk,	špína	a	odpadky.	T

Bezpečnost	pro	děti	při	přecházení	Plzenské	ulice	by	se	určitě	měla	zlepšit.	Hlavně	na	Kotlářce.	Děkuji.

Přijďte	se	z	radnice	podívat,	jak	se	žije	na	Plzeňské	ulici	(konkrétně	na	Klamovce).	Hluk,	prach,	špína	a	exkrementy	na	chodnících...	jestliže	prší,	
nelze	ani	po	chodníku	přejít	pěšky.	Množství	projíždějících	aut	je	alarmující.	Absolutně	nevyhovující	prostředí	pro	děti,	seniory	(a	to	se	zde	
postavil	velkolepý	dům	pro	seniory).

Pokud	nedojde	k	omezování	běžných	dopravních	prostředků,	MHD	a	soukromých	automobilů,	jsem	pro	rozšiřování	cyklostezek,	ošem	brždění	
veškerého	provozu	-	včetně	MHD	kvůli	cyklistům,	to	rozhodně	oblibě	radnice	u	občanů	neprospěje.

mám	zde	děti	na	gymnáziu,	čtyřletém	a	osmiletém.	k	tomu	jste	neměli	otázku.	nicméně	základní	školství	se	mi	na	pětce	zdá	tristní,	proto	obě	
děti	chodily	na	ZŠ	na	Praze	6	a	raději	dojížděly,	byť	máme	ZŠ	Weberova	a	ZŠ	Nepomucká	v	podstatě	za	rohem.

Velmi	důležité	pro	mě	je	omezení	negativních	vlivů	aut	na	území	Prahy	5,	OMEZENÍ	parkování,	omezení	hluku,	omezení	znečistě	ovzduší	atd.		
Zejména	je	nejvyšší	čas	v	oblasti	Jinonice	zavést	placené	parkování.

Jsem	velice	nespokojena	s	rozsahlou	vystabou	novych	bytovych	domu	v	Kosirich...snizuje	to	hodnotu	krasneho	prostredi	ve	kterem	jsem	se	
narodila.
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Problém	zapsat	děti	do	ZŠ	(zrušená	ZŠ	Plzeňská,	přitom	nesmyslný	projekt	nové	budovy	u	ZŠ	Podbělohorská),	enormní	nárůst	provozu	-	ráno	
zacpané	ulice	Plzeňská,	v	Cibulkách,	Kotlářka,	zhoršení	parkování	kvůli	modrým	zónám,	sice	krásná,	ale	předražená	dětská	hřiště,	nebezpečné	
atrakce	na	hřišti	u	Okrouhlíku,	...

dopravni	infrastruktura,	kvalita	zivotniho	prostredi	(zejmena	ubyvani	zelene	na	ukor	developerskych	projektu)	a	cistota	komunikaci	evidentne	
trpi	na	ukor	neustaleho	developmentu	residencniho	bydleni

Chybí	mi	venkovní	vyžití	pro	dospělé	a	starší	děti.	Nejmladší	syn	chodí	v	odstupu	20	let	do	ZŠ	Weberova	a	opět	jsme	velice	nespokojení	s	jejich	
bezcitným,	nevstřícným	přístupem	a	zaostalými	postupy,	nic	se	nezměnilo.	Alespoň	jednu	věc	by	mohli	udělat	hned	-	aby	nebylo	plavání	
povinné	pro	každého,	když	to	je	spádová	škola	a	na	jinou	je	daleko.

nejvíce	mě	trápí	situace	dopravy	a	občanské	vybavenosti	v	oblasti	Cibulek	a	oblast	nedostatku	škol	a	školek

Vvzdělávací	systém	ve	školach	by	měl	se	měnit.	Učitelé	by	měli	respektovat	individualitu	a	víc	motivovat	studenty.

Úklid	a	údržba	zeleně	je	na	Barrandově	v	posledních	letech	na	horší	úrovni	než	byla	dříve...

Motol	je	pro	mne	ideálním	místem	pro	život,	ale	bohužel	se	při	každé	procházce	často	setkávám	s	nepořádkem	jako	rozbité	sklo,	nedopalky,	
pet	láhve,	odpadky	...		:-(	.	Jako	majitel	psa	si	po	svém	psovi	uklízím,	ale	vadí	mi	že	lidé	si	neuklízí	po	sobě.

Prosím	o	urgentní	řešení	dopravní	situace	a	parkování	při	doprovodů	dětí	do	školy.	Vhrazený	pruh	pro	autobusy	od	křižovatky	Nepomucká	
Plzenská	směrem	do	centra	je	absolutní	zhoršení	oproti	minulosti.	Navíc	je	zde	velmi	nebezpečné	přecházet	Plzenskou	ulici.	Několikrát	nás	a	
moje	děti	ohrozilo	vozidlo.	Dále	pak	absolutně	nechápo	chování	Městské	policie	u	školy	Weberova,	která	zde	šikanuje	rodiče	při	dovozu	dětí	do	
školy	a	ze	školy.	T.Vacek	604895604,	email:vacektom@seznam.cz

zajeďte	se	podívat	napr.	na	Prahu	6,	co	se	týče	zeleně,	vyzdobené	a	upravené	ulice,	zelené	pásy,	čisté	parky.

Na	Praze	5,	hlavně	kolem	Smíchova		a	Barrandova	chybí	parkovací	místa.

méně	propagace	radnice	a	více	konkrétních	činů

Myslím,	že	jedna	z	nejdůležitějších	věcí	by	měla	být	dostavit	Radlickou	radiálu	a	vytvořit	parkovací	místa	pro	návštěvníky	Prahy,	abychom	my	
rezidenti	mohli	parkovat	u	svých	bydlišť.

zrušte	IPR	a	ROPID	a	jejich	nesmyslné	nápady

Dobra	komunikace	radnice	s	obcany.

Současná	politika	"zastavět	co	jde"	nejde	ruku	v	ruce	s	občanskou	vybaveností	a	infrastrukturou!

Prosim	vyreste	uz	silenou	sitaci	s	fetakama	v	okoli	U	zvonu!	O	strach	tudy	chodit!

Ukončete	zahušťování!	Nechceme	zastavět	každý	volný	kousek	bytovkami.		Zkuste	si	tady	žít!

Děkuji,	nemám	dalších	poznámek

Má	dcera	má	jít	do	1.	třídy,	kvalita	a	dostupnost	základních	škol	je	příšerná.	V	košířích	není	jediná	větší	samoobsluha!!!	Jen	Číňané,	malá	Žabka,	
do	obchodu	musí	člověk	jet	autem.	Košíře	zažívají	developerský	boom,	jehož	kapacitě	neodpovídá	kapacita	dopravní	infrastruktury,	z	Košíř	je	
jen	jeden	úzký	výjezd	na	Plzeňskou	a	z	druhé	strany	kopce	jednosměrný	výjezd	do	Butovic.	Hrozí	zde	tedy	kolaps	dopravy,	jakmile	se	lidé	
nastěhují	do	těch	novostaveb	na	kopci.	A	kde	se	staví	školka	a	škola	pro	budoucí	obyvatele	novostaveb?	Je	tady	zeleň,	jsme	taková	malá	
vesnice,	ale	občanská	vybavenost	a	řešení	dopravní	infrastruktury	je	katastrofální.	Skoro	to	vypadá,	že	radnice	šla	na	ruku	jen	velkým	
developerům	bez	podmínek	výstavby	školek,	škol	a	obchodů.

Dlouhodobě	postrádám	denní	středisko	(kontaktní	místo,	základnu	pro	terénní	práci)	pro	osoby	bez	přístřeší	apod.	(Charita,	Naděje.....)	v	
blízkosti	Anděla	problém	se	sice	nevyřeší	ale	zmírnění	je	na	snadě.	V	dotazníku	je	zmíněno	mnoho	oblastí	kterých	se	to	týká:	úklid	veřejného	
prostranství,	bezpečnost,	kvalita	života	obyvatel	a	návštěvníků	MČP5.	Terénní	pracovníci	viditelní	v	terénu	mají	smysl	nejen	pro	cílovou	skupinu	
ale	i	pro	obyvatelé	kteří	se	na	ně	mohou	obrátit,	upozornit,	přispět,	pomoci	atd.	O	PR	pro	místní	politiky	není	snad	ani	potřeba	upozorňovat.

Jakožto	maminka	dvou	dětí	které	chodí	do	ZŠ	Podbělohorská,	mne	trápí	problematika	dostupnosti	druhého	stupně	(který	v	ZŠ	Podbělohorská	
není)	a	s	přibývajícími	rezidenty	budě	dostupnost	druhého	stupně	obtížnější.	Zárověň	mi	nesmírně	vadí	neprofesionální	jednání	paní	ředitelky	
školy	ZŠ	Podbělohorská,	která	tomuto	postavení	a	škole	nedělá	dobré	jméno	a	díky	níž	ze	školy	odešlo	už	nespočet	žáků..

Dobry	den,	ocenil	bych	vyssi	miru	kontroly	u	developerskych	projektu.	Zejmena	kontrolu	zamerenou	na	nakladni	vozy,	ktere	jezdi	po	Cibulkach	
velmi	neomalene	a	nedodrzuji	predpisy	ani	kolem	skolek	a	skol!	Dekuji
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Děkuji	za	zájem,	na	Barrandově	se	dobře	žije,	ale	oblast	PARKOVÁNÍ	je	opravdu	VELMI	NEVYHOVUJÍCÍ.

myslím,	že	Prahu	5	v	současné	době	nejvíc	"hyzdí"	shluky	bezdomovců	a	feťáků,	kteří	se	válejí	po	parcích	na	lavičkách	a	u	zastávek	nejen	u	
Anděla,	ale	i	např.	na	Santošce,	u	Smíchovského	nádraží,	v	Portheimce.

Je	hezké,	že	se	paní	starostka	Prahy	5	chlubí	svými	zásluhami	na	projektech	typu	Smichov	City	(které	svými	cenami	nemá	nic	společného	s	
bydlením	pro	i	nadprůměrně	vydělávající	jedince)	nebo	novým	hřištěm	na	házenou,	ale	raději	bych,	aby	na	Praze	5	fungovaly	alespoň	základní	
služby	typu	odvozu	odpadu	nebo	dostatku	parkovacích	míst.	Pokud	nevyvezené	popelnice	a	kontejnery	na	tříděný	odpad	týdny	přetékají	a	
parkovací	stání	hledáte	v	neděli	večer	hodinu,	potom	Vás	události	typu,	že	paní	starostka	navštívila	Výtopnu	Zlíchov	příliš	nezajímají...

Při	současné	developerské	výstavbě	na	Barrandově	(Finep,	Ranta	a	další)	by	mělo	být	pamatováno	na	dopravu	do	centra	-	se	zvyšujícím	se	
počtem	obyvatel	budou	tramvaje	ve	špičkách	přeplněné	a	co	školy	a	školky?	Na	to	je	pamatováno,	když	výstavbu	povolujete?

Posledních	x	let	mám	pocit,	že	bydlime	na	stavbě.	Stáví	se	úplně	všude	a	to	na	úkor	zeleně	a	kvality	života	obyvatel.	Dopady	"zuřivé"	výstavby	
se	nedaří	ani	zmírňovat...Přeplněné	školy,	školky,	MHD,	hřiště,	parkoviště,	zdevastované	silnice	od	kamionů,	nenávratně	zdevastovaná	
příroda...Další	plánované	nesmyslné	megalomanské	projekty...

Prosím	zastavte	výstavbu	nových	bytových	projektů	na	Cibulkách,	dopravní	infrastruktura	není	přizpůsobena	nárůstu	počtu	aut	a	osob!!!!!!

Chtělo	by	to	více	levnějších	bytů-	dostupných	pro	naše	děti,	více	mateřských	i	základních	škol		s	možností	výběru

nelíbí	se	mi	zaroslá	hřiště	-	konkrétně	Košíře	-	(okres	Hlavní	město	Praha);728764	parcely	614/1;614/2,	část	parcely	606/6

Z	pohledu	dlouhodobého	rezidenta	je	evidentní,	že	Praha	5	v	oblasti	správy	a	údržby	veřejného	prostoru	zcela	zaostává	za	ostatními	částmi	
Prahy.	Zejména	kvalita	chodníků,	zastávek	MHD,	zeleně	a	mobiliáře	je	zcela	tristní.	Stačí	se	projet	tramvají	po	Plzeňské	ulici	od	Anděla	do	
Motola	a	jste	zpět	v	70.	letech	minulého	století.

Sport,	budte	vice	videt	a	slyset

Dekuji	za	anketu

Po	celé	Praze	je	nedostatek	veřejných	záchodků

Anketa	je	dobrým	nápadem,	neboť	otázka	školství	na	P5,	dostupnost	pro	cyklisty,	údržba	chodníků,	úklid	veřejného	prostranství	jsou	témata	
které	mě	dlouhodobě	trápí	a	je	potřeba	o	problémech	vědět,	diskutovat	možnosti	a	zavádět	změny

Zony	na	parkování	nepřinesli	parkovací	místa	jen	výdaje

Větší	bezpečnost	v	okolí	Alberta	a	autobusového	nádraží	Na	Knížecí.	Bezdomovci,	feťáci	aj.skvadra.	Více	parkovacích	míst		pro	rezidenty	v	této	
oblasti.

Mrzí	mne	situace	kolem	Kulturního	domu	Poštovka,	která	byla	uzavřena	předčasně,	aniž	by	se	myslelo	na	návaznost	aktivit,	které	zde	
probíhaly,	jako	bylo	rodinné	centrum	včetně	zaběhnutých	"jesliček"	a	dalších	kroužků	pro	děti	i	dospělé.	Lepší	koncepce	ve	smyslu	návaznosti	
na	projekt	nového	Sokola	v	Motole	by	byla	na	místě.	V	té	souvislosti	dle	mého	také	Praze	5	chybí	kapacity,	kam	s	dětmi	předškolkového	věku.	
Chybí	dětské	skupiny	a	rodinná	centra,	která	by	podporovala	mladé	rodiny.

doprava,	hluk	a	nepořádek	na	plzeňské!!!

více	parků

Radnice	je	nečitelná,	politici	naplní	sliby,	ve	věcech	výstavby	a	veřejného	prostoru	se	radnice	neohlíží	na	názor	občanů,	dobré	věci	jsou	
prosazovány	spíše	navzdory	radnici.

Kdybyste	mozna	vice	pracovali	a	mene	o	tom	mluvili,	uz	jste	jako	pirati	na	magistrate...

Hlavní	výzva	pro	radnici	-	neustupovat	lobby	developerů!	Rešit	vždy	developerské	projekty	společně	s	infrastukturou	dané	lokality	(doprava,	
školy,	školky,	obchody)	-	příklad	za	všechny	(mega-projekty	AALTO,	PARVI	Cibulka).	Projekt	k	nepochopení	pro	residenční	lokalitu	jakou	ještě	
před	2	lety	bývala	čtvrť	Košíře.

Prosím	o	dodržování	jízdních	pravidel	ciklisty	!	Jízda	v	protisměru	,na	chodníku	,	přechodu	atd.

V	Motole	je	katastrofalni	stav	chodniku,	a	rozhodne	chybi	potraviny,	ziji	zde	stari	lide	a	tyto	dve	veci	jim	znacne	ztezuji	zivot
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Tento	dotazník	je	opravdu	hloupě	vymyšlen,	zřejmě	někým,	kdo	moc	reálného	života	neodžil.	V	Praze	5	je	problém	s	nízkou	hustotou	zalidnění,	
kterou	ještě	více	blokují	různí	ekoteroristé	(viz.	torzo,	které	se	realizuje	místo	původního	jižního	Smíchova).	Nebo	narůstající	hluk	vozidel	s	
úmyslně	zničeným	výfukem.	Dále	parkování	na	chodnících	(po	letech	lobování	se	aspoň	na	Svornosti	zahradilo	květináči,	které	navíc	zachytávaly	
imise,	ale	někdo	je	odstranil.	Neustále	nebezpečí	a	obtěžování	bezdomovci,	mentálně	postiženými	lidmi	atd.	u	Anděla	(pár	jich	na	potkání	
slibuje	smrt)	atd.

V	Jinonicích	v	oblasti	Botanika	vůbec	nechodí	do	schránky	Pětka.

To,	že	jsem	hodnotila	celkem	vysoko	spokjenost	svého	žití	na	Praze			nesouvisí	s	chodem	radnice.	Je	to	proto,	že	se	mi	zde	líbí	prostředí	jako	
takové,	mám	tu	rodinu	a	přátelé.	Zásahy	radnice	či	nezásahy	spíše	škodí.	Žije	se	tu	také	dobře	kvůli	občanským	iniciativám	a	spolkům,	které	
kroky	radnice	hlídají	a	upozorňují	na	určité	nešvary	např.	co	se	týče	prodeje	pozemků	developerským	firmám	apod.	V	Košířích	vzrostl	velký	
počet	bytů,	v	podstatě	tu	máme	takové	nové	sídliště,	ale	vůbec	se	k	tomu	nepřizpůsobula	infrastruktura	a	služby.	Rekonstrukce	školy	Beníškova	
trvala	neúměrně	dlouho,	také	kvůli	neschopnosti	úředníků.	Situaci	nedostatku	míst	pro	nové	žáky,	to	ale	nevyřešilo.	Dále	nechápu,	proč	
rekonstrukce	ZŠ	Nepomucké	nezačala	ve	slíbeném	termínu,	tedy	během	letních	prázdnin.	Myslím,	že	naše	radnice	hájí	zájmy	hlavně	
developerů	a	na	poztřeby	stvávajících,	ale	i	budoucích	ob	nemyslí.	Od	dob	pana	Jančíka	se	nic	moc	nezměnilo.	Nevěřím,	že	něco	změní	tento	
dotazník,	alespoň	jsem	si	ulevila:)

Pouze	poděkování	radnici	za	to,	že	se	zajímá	o	potřeby/pocity/mínění	svých	občanů.	Hezký	den	:)

praha	5	má	obrovský	růstový	potenciál,	je	třeba	nebát	se	změn,	stavět,	vytvářet	příjemnější	prostor	k	životu;	plánované	zástavby	okolo	
smíchovského	nádraží	jdou	dobrým	směrem	a	je	třeba	v	trendu	pokračovat	a	dostat	zde	smíchov	až	k	řece

Prosím,	více	ploch	pro	volnočasové	aktivity	-	děti	si	nemají	kde	zahrát	míčové	hry

Vadí	mi	rozprodávání	zelených	ploch	mezi	bytovými	domy	developerům,	či	jiným	právnickým	subjektům.	Dopravní	infrastruktura	v	Košířích	se	
velmi	zhoršuje.

Úroveň	mateřských	i	základních	škol	na	Praze	5	je	strašná

Přijde	mi,	že	ÚMČ	jednal	často	proti	zájmům	občanů	Prahy	5,	povolení	velkého	množství	staveb	nových	obytných	rezidencí,	nedovolení	úpravy	
parku	Kavalírka	občanským	hnutím,	omezení	frekvence	linky	c.123,	malá	podpora	a	pomoc	občan.	spolkům	a	hnutím	v	P5,	nedostatečná	údržba	
zeleně,	čistoty,	silnic,	chodníků....

Kdy	uz	se	proboha	ziveho	v	Kosirich	prestave	stavet	na	zelenych	plochach?	Kosire	na	kopci	byla	luxusni	a	velice	klidna	ctvrt	pro	zivot	a	ted	je	z	
toho	v	podstane	sidliste.	Byla	to	velice	pekna	ctvrt,	ktera	je	timto	nenavratne	znicena	a	z	toho	ctvrt	jako	kazda	jina	-	tuctova.	Nechapu	jak	to	
nekdo	mohl	dopustit	i	pres	odpor	mistnich!!!

Považuji	za	vhodné,	zrušit	soukromé	gymnázium	paní	starostky	na	Plzeňské	ulici	a	zřídit	místo	něho	opět	ZŠ	!

Znepokojuje	mne	rozsáhlá	developerská	aktivita	-	místo	využití	brownfieldů	(velmi	pozitivně	hodnotím	výstavbu	v	areálu	Waltrowky)	vznikají	
nové	předimenzované	bytové	domy	"na	zelené	louce",	např.	v	oblasti	Dívčích	Hradů.	Noví	obyvatelé	nemají	kde	parkovat,	bytový	dům	nahradil	
obchod	a	hospodu,	obojí	starousedlíkům	chybí).	Také	nové	budovy	banky	v	okolí	metra	Radlická	představují	pouze	zátěž	pro	místní	obyvatele	
(zaměstnanci	banky	parkují	v	okolí,	banka	nemá	dostatek	parkovacích	míst).	Úprava	okolí	stanice	byla	také	provedena	pouze	s	ohledem	na	
potřeby	banky.	Děkuji	za	prostor	pro	názor	a	přeji	hodně	štěstí.

Nesmyslný	developerský	rozvoj,	ohrožující	lesoparky	a	potoky,	zastavování	každého	zeleného	plácku	a	neúcta	k	prostředí	stávajících	obyvatel	je	
hanebná.

prosim	zklidnete	dopravu,	podporte	zelen,	neudrzovane	plochy,	zkulturnete	vidouli	apod.

Opravdu	bych	si	přála	aby	se	uskutečnila	renovace	a	využití	bývalých	usedlostí	jako	Šmukýřka,	Turbová,	nebo	Cibulka	včetně	parku.	Děkuji

Více	zeleně,	méně	kanceláří,	více	cyklostezek,	méně	automobilového	provozu,	pokusit	se	odvést	tranzitní	automobilovou	dopravu	mimo	
město,	jinak	super,	Praha	5	je	krásná!

Nelibi	se	mi	obstrukce	s	vystehovanim	Tanecni	konzervatore	ze	ZS	Zvahov.	Tato	skola	potrebuje	cely	prostor	k	vybudovani	plnohodnotne	skoly.	
Doufam,	zase	nezvitezi	soukrome	podnikatelske	zajmy	pred	potrebou	cele	jomunity.
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Nezahušťujte	Prahu	5	s	rezidnčním	bydlením	novými	stavbami	a	obyvateli,	zhoršuje	to	kvalitu	života	tradičních	obyvatel.	Nechte	Prahu	růst	do	
šířky.	Starejte	se	o	bezpečnost,	údržbu	veřejného	prostoru	a	jeho	estetiku.	Dejte	nám	bezpečné	parky.	Veřejná	sportoviště	jsou	ekonomický	
nesmysl	a	soukromá	jsou	dostupná	každému.	Podporujte	individuální	dopravu	na	skútrech	(ožnost	využívat	cyklopruhy,	tramvajové	pásy,	
ohleduplné	parkování	na	chodnících,	atd.	Pro	"hornatou"	Prahu	je	to	nejlepší	způsob	dopravy.	Děkuji	za	dobrou	práci	všem	poctivým	a	
efektivním	zaměstnancům	placených	z	obecních	a	státních	rozpočtů.

Dobrý	den.	V	lokalitě	Košíř	žiji	téměř	50	let.	Skoro	celý	svůj	život,	takže	vidím	změny	za	téměř	půl	století.	Za	tu	dobu	tu	stále	mizí	zeleň	a	
místo	ní	rostou	nové	byty	a	s	tím	přibývá	i	vozů,	které	nemají	kudy	přijet.	Nevím	jestli	sim	to	někdo	při	povolování	nové	výstavby	vůbec	
uvědomil,	ale	do	oblasti	Košíře	-	Cibulka	vede	pouze	jedna	příjezdová	komunikace	a	to	z	Plzeňské	ulice	na	Kavalírce,	která	je	ve	špičce	velmi	
zahuštěná.	Možná	by	pro	začátek	stačilo	prodloužit	interval	semaforu.	Ale	jedna	komunikace	na	celý	"kopec"	je	opravdu	málo.	Dále	mě	opravdu	
naštvalo	placené	stání	pro	rezidenty	na	modrých	a	jinak	barevných	zónách.	Pokud	je	člověk	rezident,	tak	má	mít	parkování	zdarma!!!!!	Placené	
parkování	pro	rezidenty	není	pro	rezidenty	žádnou	výhodou.	Pokud	tedy	opravdu	chcete	pro	lidi	z	Košíř	něco	udělat,	tak	zastavte	výstavbu	
nových	bytů	v	této	lokalitě	než	vyřešíte	příjezdové	komunikace	a	dále	zrušte	placené	stání	na	"barevných	zónách"	pro	rezidenty.	Můj	kontakt	
603269017,	Jirásek.

Nutné	je	omezování	individuální	automobilové	dopravy	ve	prospěch	MHD	a	cyklodopravy.

materskych	skol	je	dost,	ale	malo	materskych	a	zakladnich	skol	pro	deti	se	specialnimi	potrebami	(napr.	ADHD,	dysfazie	...)	-	celkove	chybi	
solidni	nabidka	intervencnich	programu	pro	tyto	deti

Nedostatek	sportovišť.		Aquapark	Barrandov	je	kapacitne	velmi	nedostačující	s	ohledem	neustálého	budování	nových	bytových	domů.	Bylo	by	
víc	jak	žádoucí	pro	lepší	žití	rezidentu	postavení	multifunkčních	sportovišť.	V	jiných	MČ	se	v	tomto	ohledu	více	přizpůsobují	potřebám	svých	
obyvatel.		Neméně	nevyhovující	je	parkování,		staví	se	nove	domy	a	míst	stále	ubývá.	Řešením	není	zřízení	zón!	Také	by	bylo	vhodné	posílit	
stavy	městské	policie	na	Barrandově	viz	článek	v	nedávném	vydání	Pětky.	Dva	městští	strážníci	je	hodně	málo	pro	zajištění	pořádku	na	tak	velké	
ploše	jako	je	Barrandov,	který	se	ještě	rozroste.	Přeji	vám	hodně	pracovnich	úspěchů	při	realizaci	podnětů	od	obyvatel	Prahy	5.

-	na	sidlisti	Barrandov	zoufale	chybi	prakticti	lekari	i	pediatri,	nove	pacienty	uz	nikdo	nebere.	Take	je	hodne	hrist	pro	deti	(super,	diky!),	ale	malo	
prostoru	pro	starsi	-	lavicky,	posezeni;	na	frekventovanejsich	ulicich,	kudy	chodi	lidi	rano	na	mhd	(Lamacova)	nestaci	kapacita	tridenych	popelnic,	
chtelo	by	to	castejsi	svoz,	jsou	dny,	kdy	plasty	proste	nevyhodime	a	musime	2	dny	cekat	na	svoz,	ev.	obihat	sidliste	s	kosem;	Udrzba	zelene	by	
taky	stala	za	zmenu	systemu	-	po	10	letech	"pece"	o	travnik	uz	za	domem	roste	jen	mech	a	bodlaky,	jeste	pred	par	lety	to	byla	slusna	trava,	ale	
sekacky	jsou	nastavene	tak	nizko,	ze	spis	podmitaji,	nez	sekaji.

Vadi	mi	masivni	vystavba	novych	bytu	na	Cibulkach,	coz	vede	k	prelidneni	v	teto	oblasti,	pomunikace,	j

Dobrý	den,	měla	bych	podnět,	který	jsem	nestihla	napsat	do	participativního	rozpočtu:	Na	Dětském	ostrově	vzniklo	konečně	po	předlouhých	
průtazích	zasloužené	a	pěkné	hřiště,	nicméně	je	bez	slušných	toalet,	které	by	si	tak	velké	a	hojně	navštěvované	hřiště	rozhodně	zasloužilo.	
Dokonce	jsou	tam	podle	mého	i	postavené,	stačí	je	zrekonstruovat	-	jen	je	z	nějakých	mě	neznámých	důvodů	využívá	vedlejší	luxusní	
restaurace	jako	sklad.	Toitoiky	tam	umístěné	jsou	pro	děti	naprosto	nedostačující	a	nevyhovující.	Žiji	na	Smíchově	zhruba	15	let,	žila	tu	moje	
babička,	založila	jsem	zde	rodinu,	porodila	dvě	děti,	mám	ho	ráda,	i	když	je	špinavý	a	hlučný,	má	svou	duši	a	je	strategicky	geniálně	položený.	
Myslím,	že	každý,	kdo	tu	bydlí,	by	si	přál	čistější	ulice,	víc	stromů	v	ulicích,	víc	kaváren	a	sezení	pro	lidi,	víc	laviček	a	míst	k	setkávání,	hodně	
kultury	a	méně	bezdomovců	(hlavně	na	Arbesově	nám.),	méně	aut	a	více	kol.Na	konci	Dětského	ostrova	je	krásný	prostor	pro	kavárnu	a	
petanque!	MgA.	Němcová

Oceňuji,	že	radnice	soustavně	udržuje	participativní	prvky	komunikace	včetně	rozpočtu.

Hodnocení	radnice	je	pro	mne	velice	rozporuplné.	Jsou	zde	úředníci	vstřícní,	ale	převažují	ti	méně	ochotní,	včetně	těch,	kteří	něco	slíbí	a	nikdy	
na	řešení	nedojde.	Dále	mi	připadá,	že	radnici	více	zajímá	byznys	a	developerské	projekty	než	spokojenost	obyvatel.	A	některé	odpovědi	na	
otázky	ze	strany	radnice	jsou	spíše	zamlžené	než	srozumitelné	a	k	věci.

Už	se	konečně	pusťte	do	Radlické	radiály

Praha	5	dlouhodobě	nevyužívá	svůj	potenciál.	Je	to	dílem	politické	reprezentace,	její	neschopnosti	a	vlastními	či	spriznenymi	zájmy.	Školská	
politika,	politika	ver.	prostranství	je	tristní.	Dbá	se	o	zájmy	developerů	(rozprodej	majetku)	a	zbrklych	investic.	Zájem	o	občany	je	jaksi	naooko.	
Smíchov	City	budiž	důkazem.

Poslední	dobou	mne	nejvíce	trápí	impotence	městské	policie,která	se	v	naší	oblasti	zaměřuje	převážně	na	hlídání	placených	parkovacích	
zón..Jako	by	na	pomoc	a	službu	občanům	zcela	rezignovala!
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ZŠ,	kam	docházely	mé	děti	na	Praze	5,	jedním	slovem	“	katastrofa”.	Nekompetentní	vedení	a	nezájem	radnice	cokoliv	v	tomto	směru	změnit.

!	SMÍCHOFF	AND	ŽVAHOFF	FFOREVER	!

Žiju	v	Košířích	a	chybí	sportovní	vyžití	pro	děti	a	mládež,	neustále	se	staví	nové	byty	a	k	nám	jezdí	jen	jeden	autobus	123	nemluvě	o	parkovacích	
místech.	Dětem	10	a	více	let	chybí	sportovní	vyžití	jako	parkurový	park	nebo	bazén,	který	tak	kdysi	býval	v	Košířích.	Praha	5	Řepy	např.	to	má	a	
o	Barandově	nemluvě.

V	Praze	5	se	pohybuji	celý	život,	narodil	jsem	se	zde,	a,	i	když	po	většinu	života	jsem	měl	bydliště	jinde,	pečoval	jsem	zde	o	příbuzné.	Velmi	
vnímám	zhoršující	se	kvalitu	prostředí	Prahy	5,	spjatou	s	nesmyslnou	developerskou	výstavbou,	která	nebude	sloužit	k	řešení	sociálních	
problémů	města,	ale	pouze	k	investičním	nákupům	bytů.	Zároveň	je	třeba	zmínit	prakticky	minimální	plánovanou	sociální	vybavenost	(např.	
plánovaná	výstavba	na	dívčích	hradech).	Podivné	rozhodování	radnice	v	daných	výstavbách	vzbuzuje	silné	podezření	na	korupční	jednání	
(tamtéž).	Přehlcenost	Prahy	5	individuální	automobilovou	dopravou,	bylo	by	minimálně	vhodné	omezit	maximální	rychlost	v	celé	městké	části	
na	30km/h	(jako	např.	v	Bilbau)	-	snížení	rizik	i	hlukové	a	environmenální	zátěže.			Katastrofální	vzhled	přirozeného	centra	Prahy	5	na	Andělu,	
místo	připomíná	rozvojové	země,	zahlcení	nesmyslným	vizuálním	smogem,	chybí	snad	jen	nevěstinec	s	velkým	pulzujícím	srdcem	např.	na	rohu	
štefánikovy	a	plzeňské....

Najviac	ma	trapi	bordel	a	obtazovanie	od	bezdomovcov.	Inak	je	to	jedno	z	najkrajsich	miest	v	Prahe	a	rad	by	som	bol	aby	to	tak	bolo	aj	nadalej.

dekuji	za	moznost	se	vyjadrit,	tesim	se,	ze	se	brzy	zlepsi	hlavne	parkovani	s	nove	zavedenymi	modrymi	zonami	a	zakazy	zastaveni	prislo	jen	v	
nasi	ulici	o	parkovani	pres	30	aut!!

Více	stromů,	méně	betonu,	PROSÍM.	Díky	za	vaši	iniciativu.	Marta

Vadí	mě	že	praha	5	je	preferovaná	hlavně	na	Smíchově	a	staré	Hlubočepy	nemají	ani	bezbarierové	přechody,	to	je	na	tom	lépe	Slivenec	a	jiné	
části	Prahy	5	kde	mají	vlastní	zastupitelstvo.

Při	rekonstrukcích	ulic	se	zapomíná	na	zeleň.	Nesází	se	stromy.	Špatná	je	i	údržba	již	existujících	stromořadí.	Špatná	je	dostupnost	nově	
otevřené	náplavky	přes	rychlostí	silnici	a	velmi	zanedbané	schodiště	Palackého	mostu.	Zoufalý	je	stav	Motolského	potoka.	Chybí	tržnice.	Stará	
je	upravena	na	supermarket	a	knihovnu	s	bídným	vstupem	a	trhy	se	odehrávají	na	úrovni	vesnice	na	vytíženém	předprostoru	u	metra	jen	pokud	
není	zima	a	jen	v	pátek.	Postavte	novou	tržnici,	nebo	novou	knihovnu	a	obnovte	starou	tržnici.

kvalita	komunikace	(silnice)	Plzeňská	v	obou	směrech	(povrh	i	bezpečnost)!!!!!

Snažte	se,	aby	bylo	ještě	lépe

Prosím	o	relevantní	výsledek	sdělený	přehledně	na	webových	stránkách	radnice.

Nove	vznikajici	developerske	projekty	/po	roce	2015/	naprosto	nekoresponduji	se	starsi	zastavbou,	jsou	predimenzovany	a	naprosto	
neodpovidaji	obcanske	vybavenosti	v	okoli.	MHD	je	pretizene	/linka	123/,	kapacita	MS	vycerpana	a	tudiz	situace	se	do	budoucna	jeste	zhorsi.	
Celkovy	pristup	radnice	je	velice	laxni,	navic	napr.	konflikt	zajmu	statni	vs.	soukrome	skolstvi	v	pripade	pani	Zajickove??

Na	Barrandově	roste	počet	rezidenčního	bydlení,ale	ne	infrastruktura.Chybí	pošta,parky,sportoviště	nová	škola,nová	poliklinika

Dobrý	den.	Rozhodně	je	v	Košířích	třeba	řešit	autobus.	123	je	natolik	osekána,	že	má	horší	jízdní	řád	jako	o	prázdninách.	Autobusy	jsou	ve	špičce	
neskutečně	přecpané.	Dále	je	třeba	řešit	ZŠ	Beníškové,	odkup	zbývajícího	pozemku,	zajistit	adekvátní	tělocvičnu.	Nenechávat	developery,	aby	u	
nových	staveb	zabrali	veřejnou	zeleň,	ale	oplotili	ji	jako	soukromý	pozemek.	Hloupé	je,	že	většinou	na	pozemcích	jsou	prázdná	dětská	hřiště,	
které	nemohou	využívat	děti	stávajících	rezidentů.	Stejně	tak	zbytek	pozemku	nemohou	využít	stávající	rezidenti.	Zajistit	lepší	parkování.	Opět,	
nové	stavby	mají	sice	parkoviště,	ovšem,	parkovací	místo	se	musí	koupit,	lidé	tak	parkují	např	u	nás	v	ulici	a	placené	parkoviště	je	prázdné.	
Vyřešit	křižovatku	na	MusílkovaxVrchlického	a	odjezd/příjezd	ze	směru	od	Jinonic	–	ulice	Na	pomezí.	Atd…

Prosím	zaměřste	se	na	nelegální	parkování	v	obytných	zónách	a	v	zeleni,	neutrácejte	za	komerční	ochranky	v	parcích	a	omezte	developerské	
projekty

nechápu	proč	dopravní	hřišta	na	Barrandově	je	otevřené	asi	5%	času	z	roku,	jezdíme	kvůli	tomu	po	celé	Praze,	kde	jsou		jřiště	otevřená...

Nelíbí	se.mi	výstavba	na	bývalém	nákladové	nádraží,	mělo	by	tam	vzniknout	více	zeleně.	Zda	se	mi,	že	místo	bude	zbytečně	moc	zastaveno	
budovami.	Raději	bych	volila	park	se	sportovištěm.

Příliš	mnoho	zpomalujicich	retarderu	a	zakázaný	průjezd	ulicí	Pod	Žvahovem	považuji	za	nejhorší	rozhodnutí	minuleho	roku

Hrozný	pohled	okolí	Nového	Smíchova	a	metra	Anděl.	Mám	strach	o	sebe	i	rodinu.

Prosím,	nedělat	v	Hlubočepích	modré	zóny	a	podobné	věci	znepříjemňující	život,	jak	rezidentům,	tak	jejich	návštěvám.
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Plzeňská	ulice	je	nekonečnâ	špína,	nedostatek	čistých	obchodů,	nekonečný	hluk	aut,.	Myslím	že	kdo	odtud	uteče,	tak	vyhraje.

Na	Smichove	me	a	lidi	v	mem	okoli	nejvice	trapi	A:	kriminalita	a	neschopnost	policie/mesta	s	tim	neco	delat	a	B:	frekventovane/hlucne		jako	
jsou	Zborovska,	Vltavska...

Chybeni	venkovnich	sportovist	v	oblasti	Cibulka	je	palcivy	problem,	zmizel	bazen	a	zed	zmizi	i	telocvicna	Move	Studio.	Kde	muzou	deti	ziskavat	
navyky	aktivniho	traveni	volneho	casu?

Zachovat	nezastavěné	prostory	v	oblastůi	Košíř,

Zbytecna	vystavba	developerskych	projektuv	oblasti	Smukyrka,	absolutne	chybi	sportoviste	pro	nactiilete,	skatepark,	chybi	vyjezdni	komunikace	
pro	tolik	novych	obyvatel	ze	Smukyrky	a	Cibulky	-	zacpy	rano	prinnajezdu	na	Plzenskou,	bus	123	byl	zrusen	na	Andel	mimo	spicku	-	je	to	neucta	
ke	starym	lidem	a	malym	detem	ktere	dojizdeji	ma	krouzky	na	Andel	napr

Zachovat	zeleň	na	úkor	developerských	projektů

V	obytné	zóně	v	okolí	ulic	V	Javoříčku	a	Lipová	alej	(v	blízkosti	FZŠ	V	Remízku)	není	chodník,	auta	parkují	na	silnici	a	řidiči,	kteří	vezou	své	děti	
do	školy,	překračují	rychlost.	Obyvetelé	sídliště	si	zvykli	venčit	svoje	čtyřnohé	mazlíčky	ve	velivé	čtvrti	(dříve	název	Pražská	čtvrť),	ale	psí	
exkrementy	po	nich	neuklízejí.

Naprosto	zanedbaná	infrastruktura	na	straně	Filmových	ateliérů.	Kvalita	života	je	tristní.	To	je	úplný	koncentrák.	Napráskat	developerské	
projekty	bez	zázemí.	Chybí	obchodní	infrastruktůra,	pošta,	poliklinika,	zázemí	pro	volnočasové	aktivity,	žádné	lavičky,	atd.

Dobrý	den,	shrnutí	vašeho	dotazníku:	Košíře	bez	infrastruktury,	není	zde	žádný	větší	supermarket,	žádná	dětská,	natož	multifunkční	hřiště,	kde	
by	si	mohly	hrát	i	větší	děti,	veškeré	zelené	plochy	zastavěné	dalšími	a	dalšími	developerskými	projekty

Dotaznik	uplne	zbytecny	a	irelevantni	k	nazvu	akce,	obyvatele	kteri	zde	ziji	cely	zivot	by	hlavne	uvitali	neniceni	stavajicich	zelenych	ploch	na	
ukor	nove	vystavby.	Ne	vsechno	moderni	a	nove	je	pro	zivot	dobre...

Pro	lepší	udržování	čistoty	v	parcích	centrálního	Smíchova	by	bylo	vhodné	instalovat	buď	více	odpadkových	košů	a	nebo	stávající	vyměnit	za	
větší.i

Nelíbí	se	nám	zavedení	parkovacích	zón	na	Cibulce	a	ve	Zdikovske	ulici,	které	snižují	komfortní	parkování	rezidentů	a	jejich	nejbližších	rodinných	
příslušníků.	Dále	se	nám	nelíbí	přílišná	zastavěnost	projekty	Yit	a	spol,	neřešení	dostatečnosti	komunikací,	škol,	školek,	sportovišť,	hřišť	na	
Kosířskem	kopci.	Vadí	nám	provazanost	některých	současných	politiků	Prahy	5	na	předchozího	starostu	Jancika.	Velmi	nám	vadí	střet	zájmů	
starostky	Zajíčkové	a	2.stupně	ZŠ	Plzeňská.	Vadí	nám	pokles	kvality	učitelek	v	MŠ	Slunéčko	s	příchodem	nové	paní	ředitelky.	Škoda	zpoždění	v	
realizaci	vítězných	projektů	participativního	rozpočtu.Praha	5	má	velký	potenciál,	nechť	vítězí	dlouhodobé	zájmy	občanů	a	ne	jen	marketingové	
akce	radnice.

snazte	se	delat	veci	pro	lidi	a	nikoliv	pro	sebe,premyslejte	a	inspirujte	se	tam,kde	to	funguje...

Bydlim	na	Hrebenkach	cely	zivot,	zlepsila	se	pece	o	chodniky.	Tento	rok	nam	byl	posekan	a	ofoukan	chodnik	a	travni	pas	3ktat?	!!	Poprve	.	My	se	
o	chodnik	a	zelen	na	ulici	starame	sami.	Nelibi	se	mi	snaha	postavit	novy	dum	na	kazde	strani,	ktera	jeste	neni	zastavena.Developeri	se	snazi	
ziskat	pozemky	s	puvodnimi	vilami	od	starsich	majitelu	i	natlakem,	v	okoli	Tiche	ulice,	asi	jim	jde	o	pristup	do	zahradkarske	kolonie	na	zacatku	
Kinske.		Momentalne	je	hruza	rozkopana	Holeckova	!!	Cesta	autobusem	Hrebenka	-	Nam	.Kinskych	za		35	min	to	je	peklo!

parkování,upravené	parky,sport.aktivity

Dopravní	spojení	s	centrem	(autom.)	-	Klikatá,	Radlická	-	je	velmi	špatné.	Nadto	mnoho	uzavírek	silnic...	To	vztyčené	lešení	před	Albertem	na	
Malvazinkách	je	pokus	o	vtip?

Chybí	hřiště	pro	pubertalní	děti	-	nemaji	kam	jít	se	skateboardem,	chybi	cyklostezky.	Co	me	desi	uplne	nejvic	je	nova	vystavaba!

Starejte	se	o	zelené	trávníky	na	chodnících,	uklízejte	je	a	vysaďte	tam	něco	smysluplného	co	bude	růst	a	starejte	se	o	to.	Klidně	nějaké	truhlíky,	
ale	menší	než	ty	minule,	udělejte	na	to	soutěž	od	designérů	a	zahradních	architektů.	Je	třeba	více	zeleně!

Pozastavení	vystavby	budov	v	centru	smíchova.Vyjednání	s	majitelem	rekonstrukci	usedlosti	Bertramka,která	je	cenný	historický	objet.

Praha	5	je	úžasná	a	velká	část	Prahy.	velkou	bolestí	je	velké	množství	zvířat,	která	znečišťují	ulice	i	parky.	Množství	nových	bytů	bohužel	
zhoršuje	infrastrukturu,	která	nedokáže	pojmout	narůstající	počet	aut.	není	kde	parkovat,	není	dostačující	kapacita	konterjnerů	na	tříděný	odpad	
a	chybí	i	více	možností	ke	sportu.
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uvítala	bych	důslednější	práci	policie	při	sledování	dodržování	rychlosti,	parkování	apod.	,	bydlím	na	Kesnerce,	kde	by	měla	být	neprůjezdná	
zóna	už	léta	nikdo	nekontroluje,	proč	touto	cestou	auta	objížedí	ucpanou	Radlickou,	pak	nemůže	projet	autobus.	Rovněž	parkování	podél	
silnice,	kdy	autobus	nemá	kudy	projet,	rychlost	jízdy

Vzhledem	k	mému	trvalému	bydlení	v	oblasti	Anděla	považuji	za	stěžejní	vyřešení	dlouhodobé	dopravní	situace	v	této	oblasti	s	ohledem	na	
výstavbu	nové	čtvrti	od	Knížecí	na	Smíchovské	nádraží,	kde	mají	přibýt	tisíce	nových	obyvatel	(a	tím	i	obrovské	množství	aut).	Děkuji.

Opravdu	nejvíc	mne	i	mé	spoluobčany	v	Košířích	trápí	vzrůstající	developerská	zástavba,	úbytek	zelených	ploch	a	nedostatek	volnočasových	a	
sportovních	ploch	pro	veřejnost.	ZŠ	Beníškové	nemá	tělocvičnu.	Chybí	tu	větší	sportovní	plocha	pro	starší	děti	a	dospělé.	Vzorem	může	být	
volně	přístupné	sportoviště	na	Babě	na	Praze	6.	O	další	developerské	projekty	nikdo	z	obyvatel	Košíř	opravdu	nestojí.

Děkuji	za	vaši	práci!	Přimlouvám	se	k	řešení	bezpečnostní	otázky	v	Husových	sadech,	kam	si	chodí	aplikovat	narkomané	své	drogy	nebo	
náhražky,	které	dostávají	v	centru	v	Mahenově	ulici.	Taktéž	okolí	Anděla	a	Lidické	je	velmi	tristní,	vzhledem	k	velké	koncentraci	
"nepřizpůsobivých"	občanů.	Děkuji	a	přeji	hodně	zdaru	v	další	práci	pro	Prahu	5.

Stav	chodníků,	vozovek,	veřejné	zeleně,	parků,	zkrátka	veřejných	prostor.	Prosím,	ať	Praha	5	nevypadá	jako	zaplivaná,	chátrající	díra	někde	na	
východní	Ukrajině...

Konkrétně	k	ulici	Na	Konvářce,	kde	žiji.	Problémy	k	řešení:	Výrazné	zvýšení	dopravní	zátěže,	přesto	se	stále	povolují	nové	stavby	bez	realizace	
tunelu,	resp.	Radlické	radiály.	Často	nemožnost	zaparkovat	vzhledem	k	tomu,	že	v	místě	bez	modrých	zón	parkují	rezidenti	P5	odjinud	a	
přespolní	-	zcela	nesystémové	řešení.	Omezení	rychlosti	na	30	km/hod	je	výrazně	špatně	vizuálně	komunikováno,	není	dodržováno,	ani	nikým	
kontrolováno	(vznesl	jsem	i	podnět	na	PČR,	nic	se	nestalo).	V	souvislosti	s	další	výstavbou	na	Smíchově,	vč.	parkovacího	domu	s	nájezdem	z	
Křížové,	dojde	k	dalšímu	zvýšení	dopravního	zatížení	v	oblasti.	Dříve	to	byla	ulice	v	rezidenční	oblasti	klidná,	dnes	je	zde	výrazný	dopravní	
průtah.	Očekávám	řešení	ze	strany	radnice.klidná

Hluk	a	prach	na	Plzenske	ul.	od	Anděla	az	po	Kavalirku	je	nesnesitelný,	ma	to	neblahy	vliv	na	zdraví,	chtelo	by	to	cely	usek	odhlucnit,	zastresit,	
zakazat	vjezd	motorovym	vozidlum	mimo	MHD,	a	nebo	zatunelovat	pod	zem.

Jako	jednu	z	nejdulezitejsich	veci	povazuji	zamerit	se	na	zlepseni	zivotniho	prostredi	a	cilene	zlepsit	podminky	pro	cyklistiku	a	omezit/odklonit	
dopravu	z	ulice	Plzenska	a	Vrchlickeho.

Z	paneláku	ulice	Hilmarova	2	se	z	poklidného	žití	stal	barák	HRŮZY!

Ukončete,	prosím,	šikanu	IAD.

Bydlíme	v	ul.	Na	Zlíchově.	Kdysi	tu	byl	klid,	teď	jezdí	jedna	tramvaj	za	druhou	na	Barrandov	a	v	bytě	se	klepe	podlaha.	Jsem	ráda,	že	díky	opravě	
mostu	je	teď	klid	a	netěším	se	až	budou	opět	jezdit.	Jinak	parky	a	bezpečnost,	chodím	přes	Smichovskou	lávku	a	dole	v	parku	je	to	samý	
bezdomovec,	většinou	vsichni	na	mol,	stále	žebrají,	povalují	se	tam	polonazí	a	městská	nikdy	nikde.	A	parkování	Zlíchov?	Parkují	tu	ze	Slivence,	
Holyně,	Zbraslavi	a	pak	jdou	na	tramvaj.	My	nemáme	kde	parkovat.

Líbí	se	mi	plánovaný	rozvoj	P5,	ale	kdy	začnete?	Stav	Plzeňské,ostudný	park	Vidoule.	Můžete	rozšířit	komunikaci	Na	Pomezí	pro	obousměrný	
provoz?!

Dobrý	den,	dlouhodobě	všichni	obyvatelé	Mahenova	164/2	a	její	bližší	okolí,	řešíme	dvě	zásadní	otázky.	Bezpečnost,	čistotu	na	ulicích	a	v	
přilehlém	parku	a	okolí	z	důvodu	otevřeného	Kontaktního	centra,	kde	jsou	denně	bezdomovci	a	feťáci.	Na	denním	pořádku	je	vyhýbat	se	
pomočeným	či	jinak	zdevastovaným	lidem	a	přihlížet	s	dětmi	kde	to	žijeme.	Přilehlý	pak	a	betonová	plocha	je	pro	volno	časové	aktivity.	Uvítali	
bychom,	aby	naše	okolí	bylo	vhodným	místem,	kde	bychom	měli	možnost	pro	trávení	volného	času.	Jsou	zde	jen	feťáci	a	bezdomovci.		
Zmiňované	místo	by	potřebovalo	investici	na	rekonstrukci.	A	druhá	zásadní	věc	vybudování	sportoviště	na	Stadiónu	Uhelné	sklady	-	umělé	
trávy,	zázemí,	hřiště	atd.

Njvětší	problém	je	MHD	a	stálé	rušení	spojů,	před	několika	lety	bus	130	jezdil	přímo	na	Anděl	dnes	je	nutné	buď	přesedat	či	jet	na	metro	
Jinonická	a	stejná	trasa	je	o	15	min	delší.

v	okolí	mého	bydliště	chybí	hřiště	s	herními	prvky	(pavouk,	větší	houpačky,	prolézačky)	pro	starší	děti	kolem	10	let,	také	zde	chybí	prostor	pro	
straší	kluky,	kteř´í	jezdí	na	koloběžkách,	skatech.	Domnívám	se,	že	by	se	mělo	rekonstruovat	hriště	u	Kotlářky/vydavatelství	MF	Dnes,	které	je	v	
dezolátním	stavu	a	generace	dětí	v	okolí	(Souhvězdí	Homolka)	vyrostla	a	navíc	je	tam	i	hřiště	na	fotbal,	které	není	využívané.

Nedostatek	parkovacích	míst,	nevyhovující	pošta,	naprosto	nedostačující	poliklinika,	a	možnost	nakupování

Oprava	chodníků	a	povrchů	sídlištních	komunikací
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Nestavět	již	domy	s	byty

sportoviště	na	Uhelkách,	více	kurtů,	park	Vidoule.

Volnočasové	hřiště	pro	náctileté

ul.Peroutkova,	Na	Václavce,	U	Santošky	-	velká	hustota	dopravy,	Veř.	prost.	zanedbané

Všeobecná	otázka,	zda	se	změnila	osobní	kvalita	života	v	souvislosti	se	změnami	v	posledních	10	letech	byla	divná	-	a)jak	si	mám	přesně	
vzpomenout,	co	se	událo	v	průběhu	10	let	(nebo	dříve?)	b)	rozčlenění	na	několik	hlavních	oblastí	života	by	asi	vypovídalo	lépe	-	takto	za	mne	o	
úvaze	se	nezměnila	=	v	něčem	lepší,	v	něčem	horší.	Na	co	vlastně	se	ptáme/dostaneme	odpověď?	Není	otázka	nejasně	položena?	Jsem	zvědavá	
na	výsledek...

e

Developerské	projekty	v	Košířích	zhoršují	dopravní	situaci

Kdy	už	prosím	bude	zrekonstruována	ulice	V	Úvalu	(pod	nemocnicí	Motol)	v	úseku	mezi	ulicemi	Zahradníčkova	a	Kudrnova?	Je	to	na	trase	
autobusu	č.	167,	velmi	frekventovaná	ulice,	ale	tento	úsek	je	opravdu	v	zoufalém	stavu!!!!

Jako	rezidenty	v	casti	smichovu	v	okoli	smichovske	nadrazi,	citime	se	uplne	od	mesta	zapomenuti.	Mezi	Barrandov	a	na	Knizeci	neexistuje	a	ni	
jeden	slusny	obchod	na	potraviny.	jenom	predrazily	vecerky.	park	u	nadrazi	neni	dodrzovany	-	napr	nefunkcni	prazdnou	fontanu	a	osklivy	
zapomenuty	prerostly	kery	na	dopravych	ostruvek	kam	mistni	lide	jdou	se	ulevit.	Moje	ulice,	Moulikova,	byl	poslednych	6	mesicu	pouzity	jako	
docasna	cesta	pro	vsechny	autobusy	smerem	na	jihu.	to	znamena	ze	spina	s	odpad	na	zeme	je	nesnesitelna.	S	sousedama	bysme	hodne	prali	v	
ulici	stromy	aby	ulivelo	ten	atmosphere	industrailni	'ghetto'.	Taky	nam	vadi	ze	podel	ulici	strakonicke	od	zeleznicni	mostu	na	jih	neni	vided	
vubec	Vltava.	Sami	starych	rozpadajich	reklam	na	plote	coz	udela	vzhled	zapomenuty	a	smutny	predmesti	misto	krasny	pohled	na	nabrezi	coz	
lezi	na	nimi.	Tady	ta	kosek	prahy	mezi	Na	Knizeci	a	Barrandov	hodne	potrebuje	peci	od	mestsky	cast	Prahy	5.	Dlouho	planovany	Smichov	City	to	
nebude	dlouho.

Několik	let	čekáme	na	umístění	dítěte	do	mateřské	školky,	ale	marně.	Bohužel	nás	"předbíhají"	mladé	rodiny,	které	se	nastěhovali	do	
novostaveb	v	okolí	po	nás.	Bylo	by	dobré,	aby	délka	pobytu	na	Praze	5	byla	jedním	z	kritérií	pro	umístění	dětí	ve	školkách.

Chybí	parkovací	místa		-	modré	zóny

mčp5	nezvládá	konkrétní	problémy	(kapacita	mš,zš),	tento	dotazník	tomu	nijak	nepomůže

problematika	se	stage	5	-	v	ulici	Mahenova

Na	Motole	chybí	např.	obchod	s	potravinami,	pokud	nepočítám	vietnamské	večerky	nebo	potraviny	v	areálu	nemocnice.	Možná	by	stálo	za	to	
nabídnout	nějaké	pozemky/prostory	potravinovému	řetězci.

Dopravní	situace	v	ul.	Švédská/Na	hřebenkách	je	na	hraně.	Neustálé	stavební	omezení,	pokud	se	zavřou	tunely,	celý	strahovský	kopec	stojí	a	v	
okolí	zmíněných	ulic	se	nedá	dýchat.	Ale	především	noční	driftování	tunningových	automobilů	do	zatáček	je,	hlavně	v	letních	měsících,	opravdu	
otravné.	Máte	otevřená	okna	a	pod	okny	vám	bez	uzardění	projíždí	jeden	vůz	za	druhým.	A	čím	později,	tím	intenzita	narůstá.	Pouze	jednou	
jsem	viděl	policejní	kontrolu,	zastavující	vozidlo	tohoto	"typu".	Bohužel	pouze	z	toho	důvodu,	že	byl	vyhlášen	nouzový	stav	a	nebylo	
doporučeno	bezdůvodné	vycházení	...

prosím	nepodléhejte	tlaku	developerů	pro	zahušťování	zástavby,	finanční	zisky	jednotlivců	by	neměly	být	upřednosňovány	před	kvalitou	
života...

Vraťte	školy	obci!	Pronájmy	škol	soukromníkům	ukončete	co	nejdřív,	školy	a	tělocvičny	Praze	5	chybí.

Pro	lokalitu	starého	Barrandova	neudělala	Městská	část	za	posledních	10	let	nic.	Radikálně	se	omezila	dopravní	obslužnost.	O	zařízení	autobusu	
pro	děti	do	školy	musíme	vždy	prosit.	Již	několikrát	nám	ho	zrušili.	Chodníky	jsou	v	příšerném	stavu.	O	poslední	dětské	hřiště	jsme	museli	s	MČ	
bojovat.	Na	sídlišti	jsou	dvě	přeplněné	ZŠ.	Na	sídlišti	a	v	okolí	žije	30	tis.	obyvatel	a	neexistuje	zde	ani	jedna	střední	škola.

Čekáme,	kdy	některá	politická	reprezentace	vezme	skutečně	za	své	veřejný	prostor.	Nejen	chodníky	a	zeleň,	ale	i	zklidnění	dopravy	např.	v	
Motolském	údolí,	pobídky	pro	dostupnost	obchodů	a	kavárenských	zařízení	apod.	Rovněž	nastavit	pravidla	developerům,	aby	se	na	rozvoji	
veřejného	prostoru	podíleli.	V	ohledu	veřejného	prostoru	náš	obvod	strašlivě	pustne	a	zaostává.	Děkuji.

Barrandov	-	problém	s	dopravou,	nejdřív	nejezdily	tramvaje	vůbec,	4	měsíce	jen	částečně,	autobus	170	stále	přeplněný,	130	jezdí	jen	2x	do	
hodiny!

Radnice	by	měla		vyřešit	hlavně	problémy	s	feťáky,	možnost	parkování,	zklidnit	dopravu	v	ulicích	Vrchlického	a	Plzeňská
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Chybí	mi	dotazy	ohledně	neřízených	developerských	projektů	a	jejich	dopad	na	kvalitu	bydlení,	služeb	a	životního	prostředí

Povolení	výstavby	kaskád	IV,	V	a	dál	je	trestný	čin	a	ostuda	celé	Prahy.	Naprosto	znehodnocený	prostor.	Uvažuji	o	odstěhování	z	Prahy	5.

Aby	se	dodržovala	u	radních,	starostů	pravidla	o	střetu	zájmů,	poctivost,	slušnost

Podpora	lidí,	kteří	pracují!	Jsem	matka	samoživitelka,	bydlím	i	pracuji	na	Barrandově	přes	10	let	v	pronájmu.	Je	smutné,	že	jako	pracující	matku	
samoživitelku	stát	nepodporuje,	protože	se	nevejdu	do	tabulek.

Sídliště	Hlubočepy	-	Barrandov	-	AKUTNĚ	ŘEŠTE	PARKOVÁNÍ	(modré	zóny)

Posílit	autobusové	linky	na	Dívčí	hrady.	Obchod	s	potravinami	na	Dívčích	hradech.	Hospodu	na	Dívčích	hradech.

Nutné	řešit	bezdomovectví,	přesun	centra	pro	narkomany	STAGE	z	Mahenovy	ul.	jinam	+	zrušení	ordinace	MUDr.Sikory,	absolutní	nedostatek	
parkovacích	míst	v	důsledku	neustále	povolovaných	staveb	bez	požadavku	obnovy	jejich	počtu!!!	KDE	ASI	TAK	MAJÍ	STAROUSEDLÍCI	
PARKOVAT???	To	si	opravdu	myslíte,	že	si	kouzelným	prstenem	auto	zmenšíme	a	odneseme	domů?	Hlavně,	že	se	vybírají	poplatky,	ale	v	
souladu	s	předpisy	již	nelze	auta	zaparkovat!!!	A	co	bude	se	školou	na	Plzeňské	???	Vrátit	k	využití	MČ	P5?

trapi	me	pohyb	fetaku	a	bezdomovcu

Odstanit	všechny	vraky	aut,	vytvořit	lepší	parkovací	systém,	navýšit	parkovací	místa.

Modré	zóny	na	Farkáně	-	znemožnily	parkování	u	blízkosti	bydliště.

Úklid	komunikací,	chodníků	a	pece	o	zeleň	je	katastrofální.	Měly	by	se	rozšířit	modré	zóny	abych	mohla	parkovat	před	domem,	když	jsem	si	
koupila	rezidenční	kartu.	Dále	pak	bezpečnost	na	Andělu	a	v	okolí	a	MHD	je	nevyhovující.

Prosím	o	kluziště	v	zimě	:-)	Děkuji!	Prosím	vyřešit	nádoby	na	tříděný	odpad	-	je	to	hnus+bordel.		U	parkovacích	ploch	prosím	vysazovat	stromy,	
které	vám	úplně	nepoleptají	auto.

Bydlím	v	ulici	nedaleko	ÚMČ	P5	-	okolí	tramvajových	kolejnic	se	vůbec	nečistí	-	např.	Na	Bělidle,	Svornosti,	Jindřicha	Plachty	apod.,	chodníky	
jsou	zarostlé	trávou	(chodí	tam	potom	psi,	zmrzlá	tráva	klouže	->	problém!

Konečná	BUS	123	Šmukýřka	a	přilehlé	pozemky	jsou	neudržované.	Toto	místo	by	si	zasloužilo	revitalizaci.	Žiji	zde	již	více	jak	40	let	a	bohužel	
stav	je	horší	než	před	rokem	1989.	Domnívám	se,	že	by	byly	potřeba	opravy	tohoto	místa	i	z	důvodu	bezpečnosti.	Např.	v	prostoru	malého	
přilehlého	parčíku	se	více	jak	rok	nachází	uschlá	bříza,	která	ohrožuje	bezpečnost	lidí	i	majetku.	Bylo	by	vhodné	tento	strom	odstranit.	Přímo	na	
zastávce	je	pak	značně	poškozený	chodník	a	nachází	se	zde	základ	od	sloupu	el.	vedení,	ze	kterého	vyčnívá	zbytek	železa	po	odstraněném	
sloupu.	Mohlo	by	zde	lehce	dojít	k	úrazu.	Dále	by	bylo	z	bezpečnostních	důvodů	potřeba	propojit	chodníkem	výstupní	a	nástupní	část	zastávky.	
Jako	další	podnět	bych	měla	vybudování	spojovacího	chodníku	za	statkem	Šmukýřka		mezi	konečnou	BUS	a	ulicí	Pod	Šmukýřkou.	Děkuji.

Uvítal	bych	zařazení	KMC	Barrandov	do	časopisu	Pětka	(část	kulturní	přehled).	Děkuji.

Zvážení	možností	bruslení	na	ledové	ploše	na	Barrandově,	vyřízení	katastrofálního	stavu	jídelny	FZŠ	Barrandov	II.,	při	výstavbě	plánovat	plochy	
na	sáňkování.

Parkování,	úklid	veřejného	prostranství,	veřejná	zeleň	-	údržba

Oblast	Košíř	je	neskutečně	zanedbaná.	Chodníky	jsou	v	příšerném	stavu,	silnice	(kostky)	jsou	jako	tankodrom	a	způsobují	nesnesitelný	hluk	(v	
noci	nelze	větrat)!	ASFALTOVÝ	POVRCH!!!	Jako	všude	jinde!

Přáli	bychom	si	pro	naše	děti,	aby	radní	upřednostňovali	zájmy	občanů	(voličů)	před	megalomanskými	developerskými	projekty	(viz	SANOPZ	na	
Cihlářce).	Děkuji.

Prosím	zlikvidujte	nepovedené	květináče	pro	stromy,	které	jsou	teď	na	Strakonické	-	rozdejte,	darujte,..	Chvála	za	rehabilitaci	naší	náplavky.	
Děkuji.

Díky

Dobrý	den,	na	Praze	5	bydlím	moc	ráda.	Nedávno	jsem	se	přistěhovala	do	bytu,	který	jsem	si	koupila.	Praha	5	je	super	místo,	ale	chce	to	
vychytat	nějaké	mouchy.	Opravdu	nejhorší	je	Plzeňská	ulice	-	místo	aut	by	zde	stačily	jenom	tramvaje.	Také	by	se	do	uvolněného	místa	mohly	
zasázet	stromy	-	snížil	by	se	hluk	a	životní	úroveň	by	raketově	vzrostla.	Celá	Plzeňská	ulice	je	neudržovaná.	Je	tu	bordel	a	špína,	člověk	se	štítí	
po	chodnících	vůbec	chodit.	Kontejnery	na	směsný	i	tříděný	odpad	(hlavně	ty	naproti	Lídlu)	jsou	přeplněny	a	láhve	se	povalují	v	okolí	od	nich	
klidně	i	v	pětimetrové	vzdálenosti.	Je	to	určitě	spojené	s	osvětou	recyklování.	Ulice	je	špinavá,	zaplivaná,	prostě	fuj.	Chtělo	by	to	udržet	ty	malé	
obchůdky,	které	tu	jsou	a	doufám,	že	se	neodstěhují	anebo	nebudou	vytlačeny	jinam.	Určitě	by	prospěla	nová	fasáda	domů	u	Plzeňské.	A	park	u	
Klamovky	-	uspořádat	klidně	dobrovolnickou	akci	na	úklid	-	je	tam	v	křovinách	plno	odpadu	a	je	to	škoda,	protože	je	to	jinak	moc	hezké	místo.
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Prosíme	o	nové	lavičky	a	odpadkové	koše	na	Košířkém	náměstí.	Je	zde	pouze	jeden	na	exkrementy.	Schází	se	zde	mnoho	lidí	a	mládež	
odhazuje	vše	okolo.Dekujeme

V	MŠ	Waltrovka	jsou	volná	místa,	ale	rodiče	musí	čekat	až	jejich	děti	dosáhnou	3	let	věku.	Děti	ve	třídách	by	mihly	být	namixovamé

Není	zde	žádné	psí	hřiště

doporučuju	omezit	dopravu	zejména	v	centrální	části	smíchova

Zlepšit	dopravní	řešení,	hluk	a	prašnost	v	ulici	U	Santošky.

The	streets	in	Smichov	are	not	the	cleanest.	We	need	automated	street	sweepers	cleaning	regularly	and	more	bins	(e.g.:	Na	Belidle)

V	oblasti	Cibulky	se	vlastně	od	mého	dětství	zastavil	čas,		což	není	na	škodu.	Má	to	svoji	unikátnost,	ale	vylepšení	společných	prostor,	zeleně,	
parků	a	hůavně	park	Cibulka		a	Čínské	pavilony	chybí.	Což	jistě	víte.	Také	Trnkova	vila	pod	Turbovou	je	smutná.

Pro	teenagery	žádné	hřiště	na	ping	pong,	volejbal	apod.	Sportoviště	jen	Mrázovka,	když	tam	má	kroužky	Sokol,	je	problém	si	tam	s	dětmi	hrát.	
Jen	park	u	hřbitova.	ZŠ	Santoška	se	zlepšila	za	poslední	období,	ale	jediný		výběr.	Ještě	by	to	zlepšit	chtělo	-	větší	motivace	učitelů	a	více	
školních	aktivit.	MŠ	Peroutkova	je	výborná,	ale	dítě	ve	3	letech	tam		nedostanete	-	málo	míst.	Peroutkova	ulice	je	velmi	frekventovaná	a	s	
Waltrovkou		došlo	k	zhoršení	dopravy.	U	výjezdu	z	ulice	Konečná	PROSÍM	namontovat	zrcadlo	-	ráno	není	možné	vyjet	z		ulice.	Participativní	
rozpočet	-	velmi	nepřehledná	a	netranspa-	rentní	aktivita!!!	Není	vůbec	jasné,	co	se	z	financí	udělalo.	PROSÍM	nechte	nám	na	Malvazinkách	
nějakou	zeleň	a		park	a	udělejte	místo	"šílenosti"	před	Albertem	hezkou	odpočinkovou	zónu.	Děkuji	za	zlepšení.

Rozhodně	by	se	měla	MČ	starat	o		1.	zachování	zeleně	a	její	údržbu	2.	bezpečnost	-	více	strážníků	v	ulicích	3.	parkovací	místa	pro	trvale	bydlící	
zdarma

Jak	jste	mohli	povolit	ty	monstrózní,	historické	prostředí		nerespektující	budovy	pod	i	nad	Sacre-Coeur?	Naprosté	barbarství.

Rád	bych,	abychom	měli	lépe	opravené	chodníky,	více		zeleně,	více	cyklostezek,	méně	automobilové	dopravy.

Pořádek	okolo	kontejnerů	na	tříděný	odpad	-	častěji	vyvážet.

Prosím	o	častější	vývoz	tříděněho	odpadu	a	vyřešit	dopra-	vu.

Celkově	chybí	sociální	služby	pro	adoptivní	rodiče	dětí	s	hendikepy	a	sociálním	znevýhodněním.

Řešit	dopravní	situaci	v	okolí	Anděla

Jako	zásadní	téma	pro	Prahu	5	vidím	řešení	dopravní	situace	(Plzeňská,	Zborovská,	Strakonická	Příliš	mnoho	tepen	při	vytvoření	nové	nutno	
zavřít	staré	např.	Strakonická	jako	bulvár

Chybí	parkovací	místa.	Rozšíření	otevírací	doby	na	poště	ve	Voskovcově	ulici.

1)	Rekostrukce	silnic	a	parkování	u	3.	FZŠ	-	bez	opravy	bezprostředního	prostor	před	školou	(daleko	horší	stav),	2)	Trnkovo	náměstí	-	několik	
neosazených	stromů	již	několik	let,	3)	U	FZŠ	kontejnery	stále	přeplněné,	v	okolí	rozlítané	odpadky	(i	během	voleb)

Prosím	o	nahrazení	kočičích	hlav	v	úseku	asi	80m	před	Motorletem	na	trase	autobusu	137	asfaltem.	Jsou	v	katastrofálním	stavu	a	pro	kola	
nebezpečená.

Dobrý	den,	v	Klukovicich	je	pomník	padlých	z	1	a	2.	světové	války,	bohužel	je	v	naprosto	zanedbanem	stavu.	Bylo	by	možné	pro	nápravu	něco	
udělat?	Pokud	by	se	například	svolala	nějaká	brigáda	pro	zvelebeni	tohoto	místa	l,	rád	se	přidám.

Je	třeba	důsledně	řešit	pořádek	a	bezpečnost	(narkomani)	na	cestě	Husovými	sady.	Děkuji

Je	třeba	důsledně	řešit	pořádek	a	bezpečnost	na	cestě	skrz	Husovy	sady!!

Negativně	vnímám	četnost	nové	zástavby	a	úbytek	zeleně.	Oceňuji	rychlou	reakci	úředníků	na	podněty	ohledně	údržby	zeleně.

Oceňuji,	že	jste	dotazníky	připravili!

Prosím	o	řezání	zeleně	za	úroveň	chodníku,	tj.	aby	je	šíře	nezužovala	(viz	Ladronka	atd.),	bus	č.	149	-	novou	zastávku	u	rezidence	Spiritka,	
udržovaná	cesta	od	zastávky	Spiritka	na	Ladronku	Děkuji.

Proboha	už	něco	udělejte	s	těma	feťákama	a	romama	na	Andělu!	To	je	humus!	Za	rohem	je	DDM	a	bojíme	se	tam	mít	děti!!!	2.	stupeň	ZŠ	->	
akutně	chybí!	Kdy	paní	Zajíčková	opustí	státní	budovou	pro	II.	stupeň	pro	naše	děti?

Anděl	humus!	Feťáci	a	špína!	Drogy	a	policie	je	kde?	Úřad	práce	=	katastrofa	jak	jednají	s	lidmi.

Přestěhování	a	fungování	pošty	z	Jinonic	do	Waltrovky.
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Chybí	přechod	přes	silnici	od	zastávky	Hybšmanka	ve	směru	Strahova	->	Anděl.	Přecházení	s	dětmi	a	kočárkem	přes	silnici	plnou	aut	za	zatáčkou	
je	velmi	nebezpečné.	Děkuji.

Parkování	-	úbytek	volných	parkovacích	míst	pro	návštěvy,	řemeslníky.	Chybí	volnočasové	místo	pro	starší	děti	-	místo	pro	setkávání	po	škole.

Přivítala	bych	větší	pořádek	kolem	Anděla,	pravidelný	úklid	kolem	Náplavky.	Řešit	problém	bezdomovců	a	opilců,	kteří	se	zdržují	kolem	
obchodního	centra.

Zvyšte	restrikce	vůči	majitelům	bytů	(respektive	celých		domů),	kteří	je	nechávají	dlouhodobě	prázdné.

Například	postavení	ZIMNÍHO	STADIONU	se	zázemím,	by	hodně	přispělo	ke	zlepšení	sportovníchaktivit	pro	starší	děti	a	dospělé.	pro	malé	
školkové	a	prvostupňové	děti	je	aktivit	mnoho.

Aby	radnice	-	politici	tu	byli	a	pracovali	pro	občany,	ne	PRO	SEBE!!

Kvalita	bydlení	se	výrazně	zhořšila	výstavbou	projektů	EKOSPOL	a	FINEPU	(oblast	Kaskády)	-	málo	parkvovacích	míst,	žádné	nové	hřiště	
(freestyle	park	nebo	cokoli	pro	děti	ve	věku	10+),	žádná	střední	škola,	jen	noví	občané	:(

Lavičky,	odpadkové	koše.

Velký	problém	sídliště	je	parkování.

Na	Barrandově	se	bydlí	hezky,	ale	děláme	si	to	z	části	sami	-	spolky.	Chybí	nám	park	v	sídlišti	a	semafor	u	Remízku.

Moc	psů,	mnozí	majitelé	je	nechávají	volně	courat	po	chodnících.	V	zimě,	když	je	sníh	a	úzký	chodník,	není	kudy	chodit	kvůli	exkrementům,	
raději	pak	jdu	po	ulici.

Lépe	seřídit	semafory	dle	v	tunelu	na	Radlické	ulici	a	navazující	Bucharovu,	Jeremiášovu	ul.	Kvalita	chodníků	podél	Radlické	v	Jinonicích	a	
nesekání	trávy,	která	přerůstá	do	půlky	chodníu,	častěji	vyvážet	tříděný	odpad,	hlavně	kovy,	plasty.	Časopis	pětka	-	již	dlouho	nám	ho	nikdo	
nenosí.

1.	Chybí	přechod	od	Anděla	k	ul.	J.	Plachty:	hodně	lidi	přechází	křižovatkou	mezi	tuto	ulici	a	Albertem	bez	zebry,	nebezpečné	místo.	2.	Ulice	J.	
Placthy	je	velmi	rušná,	auta	jezdí	moc	rychle	a	navzdory	modré	zóné	tu	rezidenti	vůbec	nemohou	zaparkovat	3.	Roh	u	Sushi	baru	lidé	využívaji	
jako	záchod,	špinavá	a	smrdí,	nevkusná	a	špatná	vizitka	Prahy5.	3.	Zastávka	tramvaje	7,	12,	20	u	Anděla	směrem	na	Barrandov	je	přeplněná	
trhovci,	žebráky,	muzikanty,	sotva	se	dá	vystoupit	z	tramvaje.	Farmářský	trh	je	potřeba	dát	jinam,	už	se	tam	nevejde,	nedá	se	tudy	ani	projít	k	
metru.

Prosím	udělat	něco	s	cenou	nájmů.	Chtělo	by	to	nějaké	koupaliště	v	Košířích.	Děkuji.

Chybí	cyklostezky.	V	Košířích	je	nedostačující	infrastruktura.

Zrušte	modré	zóny,	ničemu	nepřispívají	->	ba	škodí!	Zachovejte	bus	č.	123.

Mám	velké	problémy	s	rušením	nočního	klidu	popeláři.	2	dny	v	týdnu	jezdí	kolem	5	hodiny	ráno!!	Na	dotaz	mi	bylo	odpovězeno,	že	mají	
výjimku.	Toto	je	velký	problém,	který	by	šel	jednoduše	řešit.

Tragické	parkovací	kapacity	pro	rezidenty.	Lokalita	Nádražní,	Jindřicha	Plachty	-	než	najdu	místo,	stává	se,	že	kroužím	až	45	minut.	Bezdomovci	
a	feťáci.

Je	milé,	že	se	ptáte.	Přeji	příjemné	zpracovávání	dotazníků.	Yuhů!

Úroveň	ZŠ	Barrandov,	Chaplinovo	nám.	je	rok	od	roku	horší!	Velkým	problémem	je	také	parkování	na	sídlišti,	které	je	katastrofální.

Chybí	bankomat.	Jezdí	mnoho	aut	do	Hlubočepské	ulice.

Dlouhodobě	mě	irituje	porušování	zákazu	jízdy	ve	vyhrazeném	jízdním	pruhu	v	Plzeňské	ulici	a	ve	Vrchlického	ulici	-	zvláště	v	ranní	špicce.	
Uvítal	bych	zde	časté	kontroly	a	ukládání	pokut	od	Policie	ČR.	Bohužel	je	zde	není	celý	rok	vidět...

Krotit	velké	developerské	projekty.	Plochu	ulice	Grussova	nechat	volnou	pro	cvičení	psů	a	pouštění	draků.

V	ulici	Kotevní	zavést	modré	zóny.	Nedá	se	velmi	často	parkovat.	Řešení	odstranění	vraků	z	parkoviště.

V	Jinonicích	-	velký	hluk	z	dopravy.	Neopravené	místní	komunikace.	V	zimě	málo	uklizené.	Byty	pro	seniory?

Rozhodně	se	prosím	zasazujte	o	stavbu	Radlické	radiály	a	pražského	okruhu.	Nerozšiřujte	modré	zóny,	my	je	nepotřebujeme.

Prosím		postavte	Radlickou	radiálu!
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Bydlím	ve	Vltavské	ulici	a	radikálně	se	tam	zhoršila	bezpečnost	provozu	-	nikdo	nerespektuje	rychlost	a	zvlášť	v	noci	se	bojíme	vycházet,	
jezdíme	se	tam	až	100km/h

Vedení	radnice	by	se	mělo	více	zaměřit	na	potírání	nepotismu	(protěžování	a	kamarádíčkování)	v	jednotlivých	odborech.	Viz	např.	sociální	
služby	a	jejich	vozový	park	(u	koho	se	auta	nakupují	a	kde	se	servisují?!?)

Na	Barrandově	chybí	areál	jako	Gutovka	v	Praze	10,	skate	park,	hřiště	pro	děti	nad	10	let.

Snížení	počtu	bezdomovců	a	narkomanů	v	ulicích,	větší	čistotu	chodníku	a	v	okolí	popelnic.

Údržba	zeleně	za	poslední	3	roky	velmi	poklesla.	Pokud	sami	neurgujeme	MČ	není	posekáno	a	nebo	se	seká	o	víkendu.	Asi	je	to	lépe	placeno.

Akutní	nedostatek	volnočasové	plochy	pro	starší	děti	a	mládež!	Nekontrolovaná	developerská	aktivita.	Obrovské	množství	malých	bytů	bez	
predikce	parkování.	Z	konce	Barrandova	se	stává	"ghetto"	nových	nájemníků	bez	potřebné	infrastruktury.	Jdeme	ve	stopách	Stodůlek	-	děsné	
místo	k	bydlení.

I	když	máme	v	adrese	Hlubočepy,	tak	bydlíme	nahoře	na	Barrandově	to	prosím	také	berte	v	potaz,	že	se	nás	život	na	sídlišti	týká.

Chybí	hřiště	pro	skupinu	od	12	let	-	basketbal,	skatepark,	fotbal.

ocenila	bych	častější	svoz	tříděného	odpadu,	někdy	musíme	obejít	až	3	stanoviště	než	se	podaří	vyhodit	plast	či	plech

prosíme	omezení	parkování	dodávek	v	již	tak	přeplněných	ulicích	sídliště	Barrandov!

není	dostatečný	počet	hřišť	a	míst	pro	sport,	špatná	podpora	kultury,	neexistence	náměstí	a	ploch	pro	setkávání

Ve	spojení	se	zavedením	modrých	zón	vznikla	velmi	nebezpečná	místa	na	komunikacích	bez	patřičných	dopravních	označení	(úzké	průjezdy	
obousměrně,	nevhodné	přednosti	apod.).	Malá	vstřícnost	k	cyklistům.

Nevyhovující	řešení	rozšíření	ZŠ.	Proč	se	nezruší	soukromé	podnikání	paní	starostky	Zajíčkové,	aby	vznikla	kapacita	pro	ZŠ!!!!!????

prosím	o	opravu	Chaplinova	náměstí,	je	v	dezolátním	stavu.	Prosím	o	přemalování	ohyzdných	trafostanic	od	sprejerů	-	Barrandov	Lohniského,	
zvýraznit	přechod	u	Lidlu-zvýšení	bezpečnosti,	Děkuji

parkování	nula!	všechno	tady	zastavíte	barákama!	nestaráte	se	o	zeleň	vůbec!

zachování	prokopského	údolí,	navrácení	klidu	-	stala	se	z	něj	pěší	zóna	-	cyklozóna	-	gril	zóna	-	občas	je	tam	větší	ruch	než	na	sídlišti

Kvalita	života	na	Smíchově	se	dlouhodobě	trvale	snižuje	zejména	proto,	že	opravdu	cenné	skutečnosti	pro	život	se	nahrazují	módními	výstřelky	
s	pomíjivou	hodnotou	pro	život,	které	sice	přinesou	lidem,	kteří	je	prosadí,	zisk	ve	jménu	"výhod"	pro	všechny,	ale	po	vystřízlivění	zbude	jen	ten	
zisk	pro	jednotlivce	a	všem	ostatním	například	místo	zeleně	betonová	monstra,	namalované	cyklostezky	na	nejrušnějších	ulicích,	které	jen	
zvyšují	riziko	nehody	pro	všechny,	nákladné	tunely,	do	kterých	se	nedá	vjet	a	z	nich	vyjet	bez	čekání	v	nekonečných	kolonách	v	podstatě	hned	
po	otevření	a	tak	podobně.	Opravdu	se	někomu	líbí	okolí	křižovatky	na	Bertramce,	kde	již	pomalu	neuvidíte	nebe,	protože	všechny	ty	nové	
domy	jsou	o	mnoho	pater	vyšší	než	stávající.	To,	čeho	jsme	svědky	v	posledních	letech,	je	jako	rakovina,	která	nás	všechny	nakonec	udusí	jen	ve	
jménu	peněz.	Nějak	mi	připadá,	že	se	nepočítá	s	lidmi,	co	by	tu	rádi	dlouhodobě	žili.	Ti	by	měli	rozhodovat	a	ne	takoví,	co	jen	udělají	kariéru	a	
zmizí.

zlepšit	osvětlení	v	ulicích	a	na	přechodech	např.	Dreyerova,	Renoirova

Děkuji	za	možnost	vyjádřit	se.	Věřím,	že	většina	respondentů	bude	vyhodnocena	jako	"rozumově	vyzrálá"	a	úřad	městské	části	opovědi	
nasměrují	k	řešení	těch	nejpalčivějších	problémů.

Praha	5	je	místo,	kde	žiji	celý	život.	Bývala	jsem	zde	šťastá.	Proměny	v	oblasti	výstavby	mě	poslední	dobou	přímo	děsí.	Za	největší	hrůzu	
považuji	stavby	v	okolí	Bertramky,	při	výstavbě	rezidence	Erbenova	se	cítím	často	i	ohrožena	na	životě.	Pohled	z	oken	na	kácení	překrásných	
zdravých	vzroslých	stromů	na	jaře	v	době	zákazu	vycházení	považuji	za	necitlivé,	ba	dokonce	za		dokonce	za	psychické	týrání	obyvatel!	Na	to	se	
nedá	nikdy	zapomenout!	Škody	na	životním	prostředí,	ke	kterým	zde	došlo	a	nadále	dochází	jsou	nenahraditelné	a	odstrašující.	Pokud	by	se	
chtěl	někdo	o	naše	místo	zodpovědně	starat,	má	ho	bránit	za	každou	cenu	a	ne	se	jen	vymlouvat.	Hrůzy,	jež	zde	musíme	se	stavbou	denodenně	
prožívat	si	člověk,	který	zde	nebydlí	nedokáže	přrdstavit	(celý	den	nelze	otevřít	okno	z	důvodu	nadměrného	hluku	a	prachu,	v	noci	ano,	ale	za	
poslechu	syčení	vzduchu	z	tlakových	nádrží	k	pohonu	strojů).	Developerských	projektů	jsem	nikdy	nevyužila	z	finančních	důvodů	a	to	pro	Prahu	
5	poctivě	pracuji.

Řešte	prosím,	kritickou	situaci	(feťáci.	Bezdomovci	a	jejich	stále	štěkající	psi)	v	prostoru	Anděl	a	v	přilehlých	ulicích,	které	obléhají	a	používají	
jako	místo	pro	vykonávání	potřeb.	Policejní	hlídka	24hodin	je	nutná.

Radlická	ulice	je	v	naprosto	krizovém	stavu.	Priorita	by	měla	být	dostavba	Radlické	radiály
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Přivítala	bych	zvýšení	bezpečnosti	v	oblasti	Anděla	(bezdomovci,	feťáci).	Prosím	o	větší	údržbu	drobné	zeleně	na	Praze	5	a	také	kontrolu	stavu	
chodníků	po	provedení	oprav	komunikací	(např.	rozvody	elektřiny).		Zbývají	zde	dopravní	značky	a	nepořádek.	Děkuji.

Bohužel	jsem	frustrovaná	z	kvality	ZŠ	v	Radlicích	a	z	nemožnosti	využít	jinou	ZŠ	(politika	spádovosti)

Vadí	mi	proruské	chování	na	ZŠ	Radlická

Je	smutné,	že	na	tak	velkém	sídlišti	se	můžeme	spolehnout	pouze	na	tři	obchody	našich	vietnamských	spoluobčanů.	Tímto	jim	děkuji.

Chybí	hřiště	a	vyžití	pro	náctileté.

Přál	bych	si,	aby	modré	zóny	ve	svátky	a	dny	volna	byly	zdarma,	a	aby	tak	rodina	na	vánoce	a	velikonost	atp.	mohla	v	klidu	přijet	a	zdarma	
parkovat.

Ráda	bych	upozornila	na	odstupný	stav	chodníků	na	Malvazinkách	-	např.	oblast	okolo	prodejny	Albert	či	ulice	Mikšovského,	v	podstatě	celá	
horní	část	Malvazinek	a	farkáně.	Vypadá	to	tu	jako	v	rozvojové	rozemi.

Radnice	kašle	na	lidi,	ODS	P5	je	ostudou	celé	strany!

Už	dvakrát	v	uplynulém	roce	jsem	žádala	(mailem	na	adresu	redakce@praha5.cz	-	27.10.2019	a	23.08.2020	o	zaslání	časopisu	Pětka,	ale	vždy	
neúspěšně	-	zprávy	zůstávají	bez	odpovědi.	Časopis	mi	není	doručován	-	nechápu	proč	-	kontaktní	adresa	milenasvobodova@volny.cz

Nádoby	na	tříděný	odpad	jsou	přeplněné.	V	naší	lokalitě	jsou	často	pohozeny	infekční	stříkačky	i	v	blízkosti	škol	a	školek

Zřízením	modrých	zón	ubyl	počet	parkovacích	míst	pro	občany.

Chybí	zde	prodejna,	pošta	a	bankomat

Ráda	bych	touto	formou	pochválila	zpětně	chod	a	přístup	MŠ	Podbělohorská	s	pí.ř.	Trčkovou	(i	po	letech	stálý	posun	a	obdivuhodný	přístup	jak	k	
dětem,	tak	i	k	rodičům)

Častější	přistavení	velkých	kontejnerů	v	oblasti	starého	Motola	(zahradníčkova	ulice),	častější	svoz	tříděného	odpadu,	mobilní	aplikace	pro	
jednoduché	nahlášení	problémů	a	jejich	vyřešení	radnicí,	není	kde	nakupovat

Rozvoj	5.obvodu	nepatří	z	hlediska	občana	žel	k	nejrychlejším.

V	souvislosti	s	provozem	kontaktního	centra	STAGE	5,	je	v	okolí	neustálý	nepořádek	(např.	injekční	stříkačky)	a	přemíra	klientů	tohoto	centra	a	
bezdomovců

Více	čistoty	na	Plzeňské,	možniosti	jezdit	na	kole	pochodníku	jako	v	západní	Evropě	a	ne	mezi	auty.

omezte	airbnb,	postihujte	sprejery

Více	pečovat	o	veřejnou	zeleň,	nestačí	jen	kosit,	ale	také	sázet,	prořezávat	stromy	atd.

Zrušit	na	Praze	5	billboardy.

Finance	pro	MŠ	pro	běžný	chod,	aby	rodiče	nemuseli	do	MŠ	nosit	toaletní	papír	a	platit	za	pořízení	hraček.	Víc	zeleně	okolo	silnic,	nejen	kácet,	
ale	i	sázet	nové	stromy,	keře,	květiny.	Prosadit	pruhy	pro	MHD	busy,	aby	cestující	nečekali	v	zácpách,	čistit	chodníky	od	padajícího	listí,	aby	
chodci	neklouzali.

Zeleň	kolem	silnic	pro	čistější	ovzduší	a	méně	hluku	v	ulicích,	za	každý	poražený	strom	prosíme	3	nové.	Aktuálně	to	není	ani	1:1.	Na	Václavce	se	
ráno	nedá	dýchat	díky	výfukům	z	aut	jedoucích	od	Waltrovky	směrem	na	Anděl	+	bus	137	potřebuje	posílit.	Na	Malvazinky	raději	zeleň	v	
květináči	než	instalace.	Parkování	u	SANOPu	je	nedostatečné	pro	návštěvníky	nemocnice.

Prosím	zvyšte	výdaje	na	provoz	MŠ,	aby	rodiče	nemuseli	přispívat	na	hygienické	prostředky,	papíry,	hračky,...	vedle	školkovného.	Úplatu	za	
vzdělání	chápu,	ale	nosit	toaletní	papír	do	MŠ	se	nám	zdá	jako	ponižující	požadavek.

Nejvíc	mě	trápí,	že	se	po	parcích,	kde	si	hrají	malé	děti	válí	injekční	stříkačky.	Nešla	by	z	centra	Prahy	5	odstranit	ta	odvykací	centra	odkud	se	prý	
jehly	šíří?	Dále	mi	hodně	vadí,	že	se	zastavuje	každý	volný	kus	zeleně.	Jenže	byty	v	developer.	projektech	kupují	skoro	výhradně	cizinci	takže	
nedostatek	bytů	pro	Čechy	zůstává	stále	stejný.	Kvalita	bydlení	pro	původní	obyvatele	se	snižuje	ale	dost	výrazně.

V	oblasti	Císařky	postrádáme	obchod	s	potravinami	a	sportovní	hřiště

Odstranění	vraků	z	ulic,	péče	o	zeleň	víc	zeleně

uvítal	bych	zpřístupnění	zadní	části	Dětského	ostrova	(teď	je	uzavřena,	mohla	by	tam	být	třeba	zeď	na	trénink	tenisu,	lakrosu	atd.),	více	stromů	
v	ulicích,	cyklostezky,	omezení	tranzitní	dopravy
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trápí	mě	špína	na	zastávkách	tramvají,	za	všechny	uvedu:	bezdomovci	zde	umí	vykonat	i	velkou	stranu,	nikdo	to	neuzklízí	a	ani	nedezinfikuje.	
Patří	dopravnímu	podniku,	proč	je	nemyje?	Děkuji

řešení	parkování-jako	rezident	na	Smíchově	musím	často	objíždět	několikrát	ulice,	abych	zaparkovala.	a	vidím	cizí	značky	na	rezidentských	
parkování	a	nejsem	přesvědčena	že	platí	parkovné!

Eliminace	uživatelů	drog	z	parků,	hřišť,	mhd	a	přesun	feťáckého	centra	Stage	5	mimo	hl.	m.	Prahu

Úroveň	škol	MŠ	i	ZŠ	v	mém	dosahu	bydliště	je	tristní!	Bohužel.

Kontejnery	na	tříděný	odpad	-	U	Hřbitova	parkoviště	ul.	Brdlíkova,	často	jsou	přeplněné,	nepořádek	v	okolí,	lidé	vozí	auty	velké	množství	
odpadu,	který	nechávají	u	kontejnerů	-	častěji	vyvážet?	Děkuji

Až	zavedete	modré	zóny,	tak	si	pěkně	namastíte	kapsy	v	naší	ulici	(Pivcova)	je	cca	10	parkovacích	míst,	ale	v	našem	družstvu	je	cca	120	!	rodin,	
tak	pěkně	vyinkasujete	za	každé	park.	místo	12x!	Super	kšeft	a	my	stejně	nebudeme	mít	šanci	někde	zaparkovat.	Popelnice	na	tříděný	odpad	se	
téměř	nevyvážejí	a	tak	neustále	přetékají	a	kolem	je	pak	bordel.

vyhnat	feťáky	a	bezdomovce	z	parku	Mrázovka,	více	bezpečnosti	v	ulicích	pro	děti.	Častější	úklid	okolo	popelnic	a	opuštěných	míst.

Nutnost	řešit	narkomany	v	parcích.	Nutnost	řešit	bezdomovce	-	napadl	nás	pes	jednoho	z	nich	a	to	opakovaně

Byla	bych	ráda	kdyby	ve	směru	dopravy	byly	postaveny	přístřešky	na	stanicích	ve	směru	od	Knížecí	na	Waltrovku.	Není	kam	se	schovat	při	dešti	
větru	a	sněhu.	Děkuji

místo	developerských	projektů	byste	měli	podporovat	zeleň	a	rozvoj	mateřských	a	základních	škol.

Jako	zásadní	problém	v	širším	okolí	mého	bydliště	(U	Zvonu)	dlouhodobě	považujeme	centrum	pro	drogově	závislé	v	Mahenově	ulici	je	již	
dlouhodobě	neúnosné	žít	v	okolí	s	lidmi,	kteří	toto	centrum	navštěvují.

Současně	s	nárůstem	developerských	projektů	by	mělo	docházetk	navýšení	kapacit	školek	a	škol,	dále	pošty	a	ostatnich	služeb	pro	obyvatele.

Jsem	cyklista,	ale	způsob	budování	cyklostezek	v	Praze	5	je	doslova	hloupý.	Cyklopruh	v	Kartouzské	je	prostě	nebezpečný	nesmysl.	Omezení	
nad	krematoriem	je	výsměch	-	za	půl	roku	jsem	tam	potkal	jednu	jednou	cyklistku,	autobus	tam	jede	jednou	za	20	minut.	Proč	omezujete	
provoz	na	Plzeňské	a	buzerujete	řidiče,	když	vede	cesta	přes	Vidouli	-	ul.	Nad	Hliníkem.	Dále	-	např.	park	Santoška	byl	za	spoustu	peněz	
"opraven"	tak,	že	jsou	tam	místo	asfaltu	kostky	a	nedá	se	tam	ani	chodit	ani	běhat.	Koho	taková	věc	vůbec	napadne?	Chodí	tam	někdo	z	ÚMČ?	
Máte	třeba	staré	rodiče,	kteří	by	se	tam	rádi	prošli	ale	po	těch	příšerných	kostkách	to	skoro	nejde?	Utratit	spoustu	peněz	a	zničit	park?	Kdyby	
raději	přibyl	vchod	do	parku	z	ulice	Na	Doubkové...
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Nastavení	dotazníku

Otázek	na	stránku Všechny

Povolit	odeslat	vícekrát?

Povolit	návrat	k	předchozím	otázkám?

Zobrazovat	čísla	otázek?

Náhodné	pořadí	otázek?

Zobrazit	ukazatel	postupu?

Oznámení	o	vyplnění	dotazníku	na	e-mail?

Ochrana	heslem?

IP	omezení?
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Příloha:	dotazník

Pojďte	s	námi	vylepšovat	Prahu	5
Vá žení	 s po luobč a né ,V á žení	 s po luobč a né ,

k 	budouc ím u	 roz vo ji	 na š í	m ě s ts ké 	 č á s t i	 p ř is tupu jem e 	 z odpovědně , 	 a 	 p ro to 	př ip ra vu jem e 	S t ra teg ii	 roz vo je 	m ě s ts ké 	 č á s t ik 	 budouc ím u	 roz vo ji	 na š í	m ě s ts ké 	 č á s t i	 p ř is tupu jem e 	 z odpovědně , 	 a 	 p ro to 	př ip ra vu jem e 	S t ra teg ii	 roz vo je 	m ě s ts ké 	 č á s t i
P ra ha 	5 	2 0 3 0 + , 	 neboť 	 c hc em e 	 re a l iz ova t 	 roz vo j	 konc epční	 a 	 p rom yš lený . 	Obra c ím e 	 s e 	na 	 vá s 	p ro to 	 s 	 ž á dos t í	 o 	 vyp lněníP ra ha 	5 	2 0 3 0 + , 	 neboť 	 c hc em e 	 re a l iz ova t 	 roz vo j	 konc epční	 a 	 p rom yš lený . 	Obra c ím e 	 s e 	na 	 vá s 	p ro to 	 s 	 ž á dos t í	 o 	 vyp lnění

dota zníku , 	 je hož 	 s ouč á s t í	 js ou 	o tá z ky 	na 	ob la s t i	 be zpros t ředně 	 s ouvis e jíc í	 s 	 kva l itou 	 ž ivota 	 v 	P ra z e 	5 . 	 J e 	 p ro 	ná sdota zníku , 	 je hož 	 s ouč á s t í	 js ou 	o tá z ky 	na 	ob la s t i	 be zpros t ředně 	 s ouvis e jíc í	 s 	 kva l itou 	 ž ivota 	 v 	P ra z e 	5 . 	 J e 	 p ro 	ná s
důle ž ité 	 vědě t , 	 ja k 	 s e 	 vám 	 tu 	 ž ije 	 a 	 c o 	bys te 	 c htě l i	 z le pš it 	 a 	 na 	 va š ic h 	odpověd íc h 	nám 	ve lm i	 z á le ž í.dů le ž ité 	 vědě t , 	 ja k 	 s e 	 vám 	 tu 	 ž ije 	 a 	 c o 	bys te 	 c htě l i	 z le pš it 	 a 	 na 	 va š ic h 	odpověd íc h 	nám 	ve lm i	 z á le ž í.

Dota zník 	m ohou	vyp ln it 	 obč a né 	 s 	 t rva lým 	byd l iš těm 	 ( re z ident i) 	 i	 obč a né 	be z 	 t rva lého 	byd l iš tě , 	 te dy 	 i	 obyva te lé , 	 k te ř í	 vDota zník 	m ohou	vyp ln it 	 obč a né 	 s 	 t rva lým 	byd l iš těm 	 ( re z ident i) 	 i	 obč a né 	be z 	 t rva lého 	byd l iš tě , 	 te dy 	 i	 obyva te lé , 	 k te ř í	 v
P ra z e 	5 	d louhodobě 	 ž ijí. 	 V ě ková 	hra nic e 	 ta ké 	není	 om ezena , 	 rozhodujíc í	 je 	 rozum ová 	 vyz rá los t 	 re s pondentaP ra z e 	5 	d louhodobě 	 ž ijí. 	 V ě ková 	hra nic e 	 ta ké 	není	 om ezena , 	 rozhodujíc í	 je 	 rozum ová 	 vyz rá los t 	 re s pondenta

P ředem 	Vám 	vš em 	děku jem e 	 z a 	 s po luprá c i.P ředem 	Vám 	vš em 	děku jem e 	 z a 	 s po luprá c i.

za	Řídící	skupinu	Strategie

Renáta	Zajíčková,	starostka	Prahy	5

1.	Ve	které	lokalitě	městské	části	bydlíte?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

Barrandov

Hlubočepy

Jinonice

Košíře

Malá	Strana

Motol

Radlice

Smíchov
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2.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	se	současným	stavem	Prahy	5	v	následujících	oblastech?
Nápověda	k	otázce:	U	každé	oblasti	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost	hodnocení.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

dostupnost	a	kvalita	mateřských	škol

dostupnost	a	kvalita	základních	škol

nabídka	sportovních	aktivit

nabídka	kulturních	a	společenských	aktivit

dostupnost	a	kvalita	sociálních	služeb

dostupnost	odpočinkových	a	volnočasových	ploch

úroveň	bezpečnosti

dostupnost	městské	hromadné	dopravy

dostatek	parkovacích	míst

stav	komunikací	(chodníky,	schodiště,	...)

3.	Uveďte,	zda	je	pro	vás	kvalita	vybavenosti	Prahy	5	vyhovující	v	následujících	oblastech:
Nápověda	k	otázce:	U	každé	oblasti	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost	hodnocení.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

mateřské	školky

základní	školy

sociální	služby

veřejné	prostranství

infrastruktura	pro	cyklisty

dětská	hřiště

sportoviště
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4.	Pokud	se	vás	týká	(či	týkal)	výběr	mateřské	školy	zřizované	MČ	Praha	5,	uveďte,	zda	jsou	pro	vás
při	rozhodování	důležitá	následující	kritéria:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost,	pokud	se	vás	otázka	netýká,	prosím	nevyplňujte.

rozhodně	ano spíše	ano spíše	ne rozhodně	ne nevím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu

dobré	reference	o	úrovni	školky	(atmosféra,	pedagogický	sbor	…)

věkové	složení	dětí	ve	třídách

vybavenost	a	zázemí	školky

5a.	Navštěvují	vaše	děti	základní	školu	v	Praze	5?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď	(jestliže	školu	nenavštěvují,	napište	důvod)

ANO,	veřejnou	ZŠ

ANO,	soukromou	ZŠ

NE	(moje	děti	navštěvují	školu	mimo	území	MČ	Praha	5)

Otázka	se	mě	netýká	(nemám	děti	ve	školním	věku)

5b.	Pokud	vaše	děti	nenavštěvují	základní	školu	zřízenou	MČ	Praha	5,	prosíme,	uveďte	důvody,	které
vás	vedly	k	výběru	soukromé	školy	nebo	školy	mimo	MČ	Praha	5:

zaměření	školy

prestiž	školy

rodinné	důvody

dopravní	výhodnost

životní	prostředí

nabídka	volnočasových	aktivit

jiné,	prosím,	uveďte
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6.	Uveďte,	zda	pro	vás	jsou/byla,	při	rozhodování	o	výběru	základní	školy,	důležitá	následující
kritéria:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost,	pokud	se	vás	otázka	netýká,	prosím	nevyplňujte.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu

dobré	reference	o	úrovni	školy	(atmosféra,	pedagogický	sbor	…)

vybavenost	a	zázemí	školy

7.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	úrovní	životního	prostředí	Prahy	5	z	pohledu	následujících	kritérií:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

kvalita	ovzduší

intenzita	hluku

údržba	zeleně

čistota	veřejného	prostranství	(ulice,	parky,	fasády	apod.)

úklid	veřejného	prostoru

dostupnost	nádob	na	tříděný	odpad

8.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	fungováním	radnice	z	pohledu	následujících	kritérií:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

rozsah	úředních	hodin

informovanost	o	chodu	úřadu

profesionalita	a	vstřícnost	úředníků

informační	a	navigační	systém	v	budovách	radnice

kvalita	webových	stránek

kvalita	časopisu	Pětka

kvalita	sociálních	sítí
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9.	Uveďte,	zda	při	získávání	aktuálních	informací	z	radnice	využíváte	následující	komunikační	kanály:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

časopis	Pětka

webové	stránky	(www.praha5.cz)

Facebook	Prahy	5

YouTube	Prahy	5

aplikace	"Praha	5	v	mobilu"

Instagram	Prahy	5

Twitter	Prahy	5

radniční	výlepové	plochy	(vývěskové	tabule)

10.	Jak	jste	spokojen/a	s	městskou	částí	Praha	5	jako	s	místem	pro	život?
Nápověda	k	otázce:	(1	=	zcela	nespokojen;	10	=	zcela	spokojen)

/ 10

11.	Označte,	jak	proměny	Prahy	5	v	posledních	deseti	letech	ovlivnily	kvalitu	vašeho	života.
Nápověda	k	otázce:	Prosím,	vyberte	jednu	z	následujících	možností.

určitě	vzrostla

spíše	vzrostla

se	nezměnila

spíše	poklesla

určitě	poklesla
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12.	Označte,	které	oblasti	považujete	pro	rozvoj	Prahy	5	za	nejdůležitější.	Vyberte	maximálně	tři
oblasti.
Nápověda	k	otázce:	Prosím,	vyberte	maximálně	3	z	následujících	možností.

bydlení

školství	(mateřské	školy	a	základní	školy)

prostor	pro	volnočasové	aktivity	(parky,	hřiště...)

kultura

sport

cestovní	ruch

životní	prostředí

sociální	služby

bezpečnost

dopravní	infrastruktura	(parkování	a	infrastruktura	pro	cyklistiku)

nákupní	služby	(obchodní	centra,	prodejny...)

N a 	 z á vě r 	 byc hom 	 vá s 	 rá d i	 pož á da l i	 o 	 odpověd i	 na 	 o tá z ky	 vz ta hu jíc í	 s e 	 k 	 vám 	 ja ko 	 re s pondentovi.	 Ty to 	 odpověd i	 námN a 	 z á vě r 	 byc hom 	 vá s 	 rá d i	 pož á da l i	 o 	 odpověd i	 na 	 o tá z ky	 vz ta hu jíc í	 s e 	 k 	 vám 	 ja ko 	 re s pondentovi.	 Ty to 	 odpověd i	 nám
pomohou	 lépe 	 a 	p ře s ně ji	 vyhodnot it 	 in f o rm a ce 	 z ís ka né 	dota zníkovým 	 š e t řením .pom ohou	 lépe 	 a 	p ře s ně ji	 vyhodnot it 	 in f o rm a ce 	 z ís ka né 	dota zníkovým 	 š e t řením .

13.	Můj	vztah	k	Praze	5	je:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

mám	zde	trvalé	bydliště	(rezident)

dlouhodobě	zde	žiji

14.	V	Praze	5	žiji:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

méně	jak	5	let

více	jak	5	let

více	jak	10	let

více	jak	20	let

15.	Uveďte,	zda	pro	svoje	bydlení	v	Praze	5	využíváte	developerské	projekty	realizované	po	roce
2010:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

Ano

Ne
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16.	Jaké	je	vaše	nejvyšší	dosažené	vzdělání?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

bez	vzdělání

základní

střední	odborné	bez	maturity

střední	s	maturitou

vyšší	odborné

vysokoškolské

nepřeji	si	uvádět

17.	Jaký	je	váš	věk?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

méně	než	18	let

19	až	29	let

30	až	39	let

40	až	59	let

60	a	více

nepřeji	si	uvádět

18.	Jsem:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

muž

žena

nepřeji	si	uvádět

Děku jem e 	vám 	z a 	 vyp lnění	 dota zníku 	 a 	 z a 	 č a s , 	 k te rý 	 js te 	odpověd ím 	na 	o tá z ky 	 věnova l i.Děku jem e 	vám 	z a 	 vyp lnění	 dota zníku 	 a 	 z a 	 č a s , 	 k te rý 	 js te 	odpověd ím 	na 	o tá z ky 	 věnova l i.

P ros ím ,	 pokud 	 m á te 	 ně ja ké 	 da lš í	 poznám ky	 č i	 p řá n í	 s ouvis e jíc í	 s 	 t ím to 	 dota zníkem ,	 na p iš te 	 je 	 do 	 ná s ledu jíc íc h 	 řá dekP ros ím ,	 pokud 	 m á te 	 ně ja ké 	 da lš í	 poznám ky	 č i	 p řá n í	 s ouvis e jíc í	 s 	 t ím to 	 dota zníkem ,	 na p iš te 	 je 	 do 	 ná s ledu jíc íc h 	 řá dek
ja ko 	 vz ka z 	 ra dnic i. 	 Za 	 va š e 	podně ty 	předem 	děku jem e .ja ko 	 vz ka z 	 ra dnic i. 	 Za 	 va š e 	podně ty 	předem 	děku jem e .

Prostor	pro	další	komentáře:


